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(MŠ)

Soliti ali peskati – to je sedaj 
vprašanje. Ali pač nič od tega?

Čeprav je pomlad končno na široka vrata 
vstopila v našo deželo, se številni posamezni-
ki in organizacije še vedno ubadajo s problemi, 
ki jih je povzročila dolga in ostra zima z obilni-
mi padavinami. Iz občinskih proračunov je šlo 
za zimsko vzdrževanje cest pravo bogastvo, ne-
kateri pa sedaj izražajo dvome v ustreznost or-
ganiziranosti zimske službe in njenih tehničnih 
postopkov za zagotavljanje varnosti v cestnem 
prometu.

Za preprečevanje poledice vzdrževalci cest 
uporabljajo pesek in sol. Ekologi opozarjajo, da 
je sol škodljiva tako za okolje kot za ljudi. Pov-
zroča odmiranje obcestnih dreves, slabi njihov 
imunski sistem, zaradi česar jih napadajo ško-
dljivci in bolezni, prst izgublja kalij in kalcij ter za-
držuje manj vlage, sol ovira naravno osmozo ra-
stlin in onesnažuje podtalnico.

Da je uporaba soli za preprečevanje poledi-
ce na cestah škodljiva za okolje, beton, železo 
in ljudi, se upravljavci cest sicer zavedajo, ven-
dar zaradi kazenske odgovornosti za stanje pro-
metnic sol še vedno uporabljajo. Da bi zmanj-
šali porabo soli, nekateri upravljavci cest upora-
bljajo raztopino kalcijevega klorida. Za posipa-

vanje cest se sicer uporabljata soli natrijev klo-
rid in kalcijev klorid. 

V Severni Ameriki v te namene uporabljajo tu-
di magnezijev klorid ter tekočo koruzno sol. Med 
alternativami se omenja tudi urea, ki je primerna 
zlasti za kovinske mostove, ker ne reagira z žele-
zom, vendar je manj učinkovita kot sol. Pred ne-
davnim so raziskovalci predstavili sol, oplašče-
no z melaso, ki po njihovih ugotovitvah bistve-
no bolje učinkuje na cestišče in omogoča pre-
prečevanje poledice tudi pri temperaturah pod 
-10 stopinj Celzija.

Če se ponekod pritožujejo nad uporabo so-
li, drugje nasprotujejo uporabi peska, ki pred-
stavlja drugi osnovni način »boja« proti poledi-
ci. Tudi glede tega se upravljavci cest sklicujejo 
na njihovo odgovornost napram zakonu in opo-
zarjajo, da bi morali brez peskanja ceste bistve-
no bolj soliti, da bi dosegli primerljiv učinek. Zdi 
se, da zadeva, podobno kot zgodba o jari kači 
in steklem polžu, še zelo dolgo ne bo dočaka-
la epiloga … 



Savinjske novice št. 17, 26. april 20134

Tema tedna

ZIMSKE SLUŽBE 

Tokratna zima skoraj trikrat dražja od 
lanske

(Foto: TG)

Direktor Komunale Mozirje 
Ermenc Andrej o (ne)smiselnosti 
posipanja cest z gramozom:

»Nekateri občani se pritožujejo 
čez posipanje z gramozom, češ, 
da se preveč posipa, a Komuna-
la Mozirje je kazensko odgovor-
na za stanje na cestah. Če bi pri-
šlo do poledice in posledično do 
nesreč na cesti, nihče ne bi razmi-
šljal o tem, da smo na željo neka-
terih varčevali s posipanjem, am-
pak bi razpravljali le o odgovorno-
sti našega podjetja. In ravno zara-
di svoje odgovornosti si ne more-
mo privoščiti opuščanja določenih 
del, ki lahko preprečijo na primer 
poledico in s tem tudi nevarne raz-
mere za voznike. 

V tem času ravno odstranjuje-
mo pesek, ki je bil razsut po ce-
stah. Tam pa ni bil zato, da bi si mi 
višali stroške dela, ampak izključ-
no zaradi varnosti na cestah. Ne-
kateri ljudje menijo, da ni potrebe 
po posipanju peska na cestah, ki 
so ravne. Res bi lahko določeno 
varnost vzdrževali le s soljenjem, 
kar je manj moteče za ljudi, ki ži-
vijo ob teh cestah. Vedeti pa je tre-
ba, da je na cestah, kjer je frekven-

ca prometa majhna, pesek med soljo edina stvar, ki uspešno prepreču-
je zdrse zaradi poledice. Poleg tega bi morali brez posipanja peska bi-
stveno več soliti, kar ni dobro za avtomobile, za nameček pa sol uspe-
šno deluje le do določene temperature, pod minus štiri stopinje Celzija 
pa že ni več optimalna.«

Letošnje zimske radosti so se zavlekle pozno v koledarsko 
pomlad, enako velja tudi za vse skrbi in delo, ki jih prinašajo 
obilne snežne padavine. Slednje so povzročile velik finančni 
strošek tudi občinam, ki so dolžne financirati pluženje cest, po-
sipanje gramoza po njih in soljenje za preprečevanje poledice 
cest. Kot kažejo analize Komunale Mozirje, je letošnja zimska 
sezona stroškovno primerljiva s sezono 2009/10 in skoraj tri-
krat dražja od lanske sezone.

ZIMA 2012/13 STROŠKOVNO 
PRIMERLJIVA Z ZIMO 2009/10
Tokratna zimska sezona bo stro-

škovno velik zalogaj za vse zgor-
njesavinjske občine. Kot kažejo po-
datki Komunale Mozirje, ki skrbi za 
urejenost cest v zimskih razme-
rah v petih zgornjesavinjskih obči-
nah (Mozirje, Nazarje, Rečica ob 
Savinji, Ljubno in Luče), je minu-
la zimska sezona najbolj primerlji-
va s sezono 2009/10. Do vključ-
no z marcem strošek letošnje zim-
ske sezone pri Komunali Mozirje 
znaša skoraj 713 tisoč evrov, med-
tem ko je lanski strošek dosegel le 
dobrih 275 tisočakov. Z letošnjim 
stroškom je še najbolj primerljiv ti-
sti iz sezone 2009/10, ki je dose-
gel slabih 600 tisoč evrov. Procen-
tualno gledano je bila letošnja zi-
ma od lanske dražja za 160 od-
stotkov, od predlanske za 76 in od 
zime v sezoni 2009/10 za 20 od-
stotkov dražja. 

PRIORITETO PLUŽENJA 
DOLOČAJO OBČINE

Izvajalec zimske službe je odgo-
voren za stanje na cestah, poudar-
ja direktor Komunale Mozirje An-
drej Ermenc. Zimska služba vsa-
ke komunale mora skrbeti ne le 
za pluženje cest ob snežnih pada-
vinam, ampak tudi za njihovo po-
sipanje z gramozom in soljo. Po-
membnost posameznih cest ozi-
roma njihovo prioriteto pri pluže-
nju in posipanju določajo občine, 
komunale s svojo zimsko službo 
in kooperanti pa na podlagi dolo-
čenih prioritet skrbijo za urejenost 
teh prometnih poti. 

Ermenc zagotavlja, da Komuna-
la Mozirje ljudem zagotavlja bistve-
no boljši standard od predpisane-
ga. »Drugače tudi ne gre, saj so lju-

dje vajeni določenega udobja in 
hkrati nevajeni slabših razmer na 
cestah. V višje ležečih predelih so 
sicer bolj sprijaznjeni s težjimi raz-
merami na cestah in jih tudi bolje 
obvladujejo, posledično je tudi pre-
cej manj pritoževanj čez delo naše 
zimske službe. In to kljub dejstvu, 
da se njihove ceste manj pogo-
sto plužijo in posipajo, saj ne spa-
dajo med najbolj prometne in zato 
za njih ne velja tako visoka priori-
teta oskrbovanja kot za te v nižjih 
predelih Zgornje Savinjske doline.«

NISO VSE CESTE ENAKEGA 
POMENA ZA PROMET

Z vsemi kooperanti so sklenjene 
pogodbe, v katerih je zapisano, ka-
tere ceste imajo prioriteto pluženja. 
Nekateri občani živijo na območjih, 
na katerih bi lahko na podlagi pra-
vilnika zaradi odročnosti cest in po-
sledične nizke prometne obiskano-
sti zimska služba pluženje opušča-
la celo za več dni, pa seveda tega 
ne storijo. Kot pravi Ermenc, se plu-
ženja tam lotijo takoj, ko so ureje-
ne pomembnejše prometne pove-
zave, hkrati pa ugotavlja, da se lju-
dje tega dejstva pogosto ne zave-
dajo in so nejevoljni že, če pri njih 
niso že v zgodnjih jutranjih urah. 
»Zagotavljamo jim mnogo boljši 
standard, kot je zapisan v pravilni-
kih,« pravi Ermenc, »a določenega 
nezadovoljstva bomo verjetno ve-
dno deležni.«

Z GPS NAPRAVAMI 
NADZORUJEJO IN OPTIMIZIRAJO

Delo komunalnih podjetij plaču-
jejo občine, ki seveda želijo vede-
ti, kaj je postorjeno z njihovim de-
narjem. Na Komunali Mozirje zato 
v skladu s predpisi vodijo dnevni-
ke, v katerih so zapisane vremen-

ske razmere, s pomočjo GPS na-
prav, ki so vgrajene v vsa njihova 
vozila ter v vozila kooperantov v 
občinah Ljubno in Luče, pa imajo 
za vsako vozilo tudi natančno evi-
denco mesečne dolžine spluženih 
in posutih cest ter število opravlje-
nih ur na delu. 

»S pomočjo GPS naprav, ki ob 
vsakem trenutku določajo položaj 
vozila na cesti, katerega spremlja-
mo preko »on line« povezave, vodja 
obrata optimizira delo, nadzoruje 
delovni proces, vse podatke pa tu-
di arhiviramo in lahko za več let na-
zaj dokazujemo, kje se je vozilo v 
določenem trenutku nahajalo.« Kot 
pravi Ermenc, je Komunala Mozir-
je s tem zavarovana tudi proti ško-

dnim primerom, ko lahko voznik tr-
di, da je prišlo do škode na njego-
vem vozilu zaradi nepluženja in po-
ledice na cesti kot posledice slabe-
ga posipanja in soljenja ceste. 

Spet na drugi strani pa so tisti, 
ki se pritožujejo zaradi, po njiho-
vem mnenju, prevelikega in ne-
potrebnega posipanja gramoza 
po cestah. Nihče razen komunale 
pa, tako je prepričan Ermenc, ne 
bi odgovarjal, če bi zaradi varče-
vanja z gramozom za posipanje 
cest pričeli občutno varčevati. V 
letošnji zimski sezoni je Komuna-
la Mozirje za posipanje cest pora-
bila preko 5 tisoč m³ gramoza in 
slabih 960 ton soli.

Tatiana Golob
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Aktualno

ZGORNJA SAVINJSKA DOLINA

Očiščevalne akcije po večini zaključene 

Marsikje je bilo potrebno čistiti še po lanski novembrski poplavi. 
(Foto: Marija Šukalo)

V teh dneh se končujejo oči-
ščevalne akcije po Zgornji Sa-
vinjski dolini. Letošnje čiščenje, 
predvideno za marec, je mora-
lo marsikje zaradi padavin poča-
kati do sredine aprila. V mozirski 
občini so se čiščenja okolice loti-
li po društvih na različne datume, 
v Lučah in na Ljubnem ob Savinji 
so imeli akcijo v soboto, 13. apri-
la, teden dni kasneje v Nazarjah 
in Solčavi, v Gornjem Gradu je 
odpadla, na Rečici ob Savinji pa 
se zanjo niso odločili. Da so bile 
akcije po občinah uspešno izve-
dene, so za kontakt s predstavni-
ki prostovoljcev, za vreče za sme-
ti in zaščitne rokavice poskrbeli 
Klavdij Strmčnik, Blaž Presečnik, 
Mojca Finkšt, Marinka Remic, Sa-
mo Begič in Darja Knez.

Po besedah Klavdija Strmčni-
ka so se v Lučah podali ob obrež-
ju reke Savinje vse do ljubenske 
in solčavske meje. Pod drobno-
gled so vzeli tudi sprehajalne po-
ti in ceste. V tokratni akciji je bi-
la v primerjavi s podobnimi akci-
jami v preteklosti po Strmčniko-
vem mnenju slabša udeležba za-
radi nenehnega prestavljanja da-
tuma izvedbe dogodka. Kljub te-
mu so udeleženci dodobra oči-

stili svoj kraj. Divjih odlagališč po 
Strmčnikovem zatrjevanju v obči-
ni nimajo, te so očistili lani in pre-
dlani, o novih pa nimajo podat-
kov. 

V ljubenski občini za njimi niso 
zaostajali. Blaž Presečnik je tako 
z opravljenim delom kot s števi-
lom udeležencev več kot zadovo-
ljen. »V občini tradicionalno vsa-
ko leto spomladi izvajamo čistil-
no akcijo, saj se dobro zaveda-
mo pomena čiste narave. Uspeh 

akcij je viden vsepovsod, od lep-
ših brežin Savinje, okolice poho-
dnih poti, čistih javnih površin do 
sanacij največjih črnih odlaga-
lišč. Seveda vsega tega ne bi mo-
gli izvesti brez občanov in članov 
številnih društev, ki so se akcije 
udeležili. Tako se lahko pohvali-
mo, da se je na teren podalo sko-
raj deset odstotkov prebivalcev 
naše občine, kar ni zanemarljiv 
podatek.« 

Medtem ko je v gornjegrajski 

občini čistilna akcija odpadla za-
radi slabega vremena, so se v re-
čiški odločili, da je letos ne bodo 
izvedli. So se pa drugačne strate-
gije lotili v Mozirju. Tam so si na-
mreč društva razdelila območja 
in jih po dogovoru očistila ob raz-
ličnih datumih. Tako po besedah 
Mojce Finkšt na njihovo čiščenje 
ni vplivalo vreme, saj so si dru-
štva izbrala za njih najugodnej-
ši datum. 

Zadnji v naši dolini, ki so se lo-
tili spomladanskega čiščenja, so 
bili v občinah Nazarje in Solča-
va. Marinka Remic in Samo Be-
gič sta z delom prostovoljcev v 
nazarski občini zelo zadovoljna. 
A medtem, ko se nekateri trudijo 
za lepši videz kraja, še vedno ob-
stajajo ljudje, ki gradbene odpad-
ke v Kokarjah odvržejo kar v reko 
Dreto oziroma na obrežje. 

Solčavani so po besedah Dar-
je Knez imeli zelo težko delo, saj 
je marsikje smeti pokrivala še 
snežna odeja. Kljub temu so se 
potrudili in očistili tako Solčavo 
kot nekatere zaselke. Na čiščenje 
pa bo morala počakati panoram-
ska cesta, prav zaradi snega, ki 
tam še ni skopnel. 

Marija Šukalo

NAJVEČJI IZVOZNIKI LETA 2012

Na seznamu tudi 
zgornjesavinjski podjetji

Med največjimi slovenskimi iz-
vozniki v preteklem letu sta z ob-
močja Zgornje Savinjske doli-
ne podjetji BSH Hišni aparati in 
KLS Ljubno. Nazarski BSH je na 
osmem mestu podjetij glede na 

znesek izvoza, medtem ko je KLS 
na 64. mestu. Največji izvoznik v 
preteklem letu je bila Skupina Go-
renje, sledila sta ji novomeška Kr-
ka in Revoz.

ŠS

OBČINSKI SVET MOZIRJE

Likvidnost največji problem občine
Svetniki občine Mozirje so prete-

kli torek na 20. seji občinskega sve-
ta obravnavali odlok o zaključnem 
računu proračuna za preteklo leto. 
Pred tem so odlok obravnavali vsi 
odbori, ki so občinski upravi podali 
določene pobude, mnenja in vpra-
šanja. Svetniki so menili, da je po-
trebno v bodoče pripravljati real-
nejši proračun. 

V preteklem letu so sprejeli re-
balans v oktobru, kljub temu so bi-
li planirani prihodki skoraj milijon 
evrov višji kot realizirani, medtem 
ko so bili planirani odhodki realizi-
rani skoraj v celoti. Občinska upra-
va mora zato takoj pristopiti k reba-
lansu uravnoteženega in dejansko 
izvedljivega proračuna za tekoče 
leto, so menili svetniki.

Odbor za gospodarstvo je pre-
dlagal, da se v bodoče proraču-

ne ne vključujejo prihodki, za ka-
tere se ne ve, ali se bodo realizira-
li. Prav tako so na odboru zahtevali 
finančno poročilo za prve štiri me-
sece, je povedal predsednik odbo-
ra mag. Peter Goltnik. Le-ta je ome-
nil tudi likvidnostne težave občine 
ter opozoril, da se ne drži sklepa 
o rednem poročanju o finančnem 
poslovanju občine. Svetniki so iz-
postavili še visoke stroške zimske 
službe za vzdrževanje cest.

Marjan Habjan je opozoril na 
prevelik razkorak med prihodki in 
odhodki in na povečanje skupne 
zadolžitve občine. Poraba sredstev 
za rezerve ni sprejemljiva, je me-
nil, saj je namenjena za pokriva-
nje nepredvidenih izdatkov, ne za 
društva, katera se že itak financira-
jo iz proračuna. Urša Car je doda-
la, da se sklepov občinskega sve-

ta občinska uprava ne drži. Glede 
na to mnenje je Jožef Jelen zahte-
val pregled sklepov, katere so spre-
jeli in njihovo izvajanje. 

Mozirska občina je v preteklem 
letu realizirala za 3,7 milijona evrov 
prihodkov in skoraj milijon več od-
hodkov. Med letom so najeli tri likvi-
dnostne kredite v višini 840 tisoč 

evrov, s tem se je kratkoročna za-
dolžitev občine povečala, zmanj-
šale pa so se kratkoročne obve-
znosti do dobaviteljev. Obseg dol-
goročnih zadolžitev je obvladljiv, 
anuitete se odplačujejo skladno z 
amortizacijskimi načrti, je mnenje 
odbora za gospodarstvo.

Štefka Sem
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Politika, Iz občin

TISKOVNA KONFERENCA SDS V GORNJEM GRADU

Janja Napast predstavila delo bivše vlade 

Janja Napast: »Žal mi je, da odnos med Slovensko demokratsko stranko ter 
mediji in levico ni kljuboval procesom evropeizacije.« 

(Foto: Marija Šukalo)

V Gornjem Gradu je bila sredi 
aprila novinarska konferenca, na 
kateri je poslanka Slovenske de-
mokratske stranke Janja Napast 
predstavila leto dni vlade pod vod-
stvom premiera Janeza Janše in 
svoje poslansko delo v državnem 
zboru. 

Poudarila je, da je vlada pod 
vodstvom premiera Janše reševa-
la finančni sistem in se spopadala 
z varčevanjem. Sprejeti so bili za-
koni o uravnoteženju javnih financ, 
o državnem holdingu in o slabi 
banki ter pokojninske reforme in re-
forme trga dela. Sprejet je bil tudi 
zakon o štipendiranju. Z zmanjša-
njem javne porabe in proračunskih 

stavila, da je članica mednarodnih 
skupin prijateljstva ter skupine Glo-
be, kar ji omogoča boljšo pregle-
dnost mednarodnega dogajanja. 
»Žal mi je, da odnos med Sloven-
sko demokratsko stranko ter me-
diji in levico ni kljuboval procesom 
evropeizacije. V nadaljevanju bo-
mo morali v parlamentu poskrbeti 
za nov napredek zelene tehnologi-
je in inovativno aktivnost. Veliko de-
la nas čaka tudi na področju kohe-
zijske politike ter razvoja podeželja. 
Stara misel namreč pravi: Ko pro-
padeta obrtnik in kmet, umre drža-
va,« je ob zaključku konference po-
vedala Napastova. 

Marija Šukalo

SANACIJA CEST PO NOVEMBRSKIH POPLAVAH IN ZIMI

Del na poškodovanih cestah ne bo zmanjkalo, 
denarja pa

Letošnja pozna zima se je poslo-
vila in skupaj s sončnimi žarki so 
se na cestah pokazale vse luknje 
in poškodovane bankine. Nekatere 
so posledice novembrskih poplav, 
druge pluženja, soljenja in posipa-
nja cest. Nekateri odseki kažejo ta-
ko slabo podobo, da bi si zaslužili 
naziv »sama jama«. Skrb za regio-
nalne ceste pripada Direkciji RS za 
ceste, medtem ko so za lokalne ce-
ste odgovorne občine. 

Ceste torej cvetijo, a denarja za 
njihovo vzdrževanje nimata ne dr-
žava, ne občine. Se bomo torej vo-
zili med luknjami, čeprav vsak la-
stnik vozila ob registraciji plača 
cestnino, ki je namenjena vzdrže-
vanju cest? Po prvih podatkih ob-
čin so se v primerjavi z lanskim le-
tom ponekod stroški povečali tudi 
za več kot 400 odstotkov, v povpre-
čju pa za več kot sto, so povedali v 
Skupnosti občin Slovenije.

Župani in županja občin v Zgor-
nji Savinjski dolini se zavedajo, ko-
liko lokalnih cest potrebuje vzdrže-
valna dela, a hkrati se zavedajo, 
da toliko sredstev ne premore no-
bena občina, zato bodo poskuša-
li sanirati mesta, ki so najbolj kritič-
na. Med temi je veliko takšnih, ki so 
posledica novembrskih poplav, zi-
ma pa je stanje le še poslabšala. 

Občine so po katastrofalnih popla-
vah opravile popis škode na cesti-
ščih, koliko pa bo država dejansko 
prispevala k sanaciji, se še ne ve. 

Ko bo v okviru države potrjen sana-
cijski program, bo znano, koliko in-
tervencijskih sredstev bodo prejele 
posamezne občine.

SOLČAVSKA SAMA JAMA
Žalostno podobo kaže regional-

na cesta med Solčavo in Logar-
sko dolino. Dvokilometrski odsek 
med gostiščem Firšt in Logarsko 

dolino je tako uničen, da bo mar-
sikateri obiskovalec razmislil, kdaj 
bo ponovno željan adrenalinske 
vožnje med udarnimi jamami, lu-

knjami in uničenim asfaltom na 
tem odseku. Prav tako je del cesti-
šča na tem odseku odnesel udor, 
kar bo dodatni razlog za zastoje 
na cesti, nujno pa je tudi dokonča-
nje odseka pri Igli, ki na zaključek 
čaka že šest let. 

Edina cesta, ki povezuje Solča-
vo in Logarsko dolino s svetom, 
je bistveno večjega pomena, kot 

kakšna lokalna cesta v mestnem 
okolju, meni župan Alojz Lipnik, za-
to bi država morala bolj skrbeti za-
nje. »Vsako leto pride 150 tisoč lju-
di na to območje. Odvisni smo od 
turizma, ki je močno povezan tu-
di z urejeno cesto.« Javno naročilo 
za odsek pri Igli naj bi bilo izvede-
no v kratkem, glede ostalega cesti-
šča so na direkciji za ceste omeni-
li, da bodo za začetek uredili udar-
ne jame, kdaj bo na vrsti kaj več, se 
ne ve. Lokalne ceste so tako tako, a 
nekako shajajo, je povedal Lipnik, 
ki je dodal še, da bodo letos za zim-
sko službo porabili trikrat več kot 
po navadi.

MOZIRSKA LUKNJA PRI LUKNJI
Podobna zgodba je tudi na ce-

sti proti Lepi Njivi. Bralka nas je 
opozorila na nemogoče razmere, 
zaradi katerih so zaskrbljeni za-
radi varnosti na cesti. »Vozniki se 
upravičeno bojimo za svoje avto-
mobile. Luknje in bankine na cesti 
proti Lepi Njivi nam najedajo živ-
ce, uničujejo pnevmatike, podvoz-
ja ter vzmetenja avtomobilov. To 
so velike in drage poškodbe, zato 
je logično, da se vozniki luknjam 
izogibamo, pred njimi zaviramo, 
vozimo čez polovico vozišča, da 
se jih izognemo, vse to pa pove-

odhodkov je vlada po besedah Na-
pastove privarčevala za okoli 800 
milijonov evrov.

Na konferenci je poslanka pred-
stavila tudi svoje dosedanje delo v 
parlamentu. Med drugim je izpo-

Ob luknjah na cesti proti Logarski dolini bodo prvomajski turisti prav 
gotovo ostali brez besed. (Foto: Aleš Klemenšek)
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ča verjetnost, da pride do nesre-
če.« Hkrati se zavedajo, da je lažje 
in ceneje postaviti tablo »vozišče 
poškodovano«, kot zakrpati lu-
knje. Sicer pa se krpanje lukenj ta-
ko ali tako ne obnese, saj so asfal-
tne zaplate po vsakem dežju po-
padale ven, je dodala bralka.

Da so katastrofalne poplave naj-
bolj prizadele to cesto, potrjuje tudi 
mozirski župan Ivan Suhoveršnik. 
Glede na to, da je cesta potrebna 
celovite sanacije, so pripravili pro-
jekt, ki je pogoj za pridobitev sred-
stev s strani države. Projekt je tre-
nutno v recenziji. Kljub temu je ob-
čina zadolžila mozirsko Komuna-
lo, da na cesti uredi najnujnejše 
posege, kaj več pa ne smejo na-
rediti, dokler jim država ne odobri 
sredstev. Šele takrat se lahko sana-
cije ceste lotijo celovito. Suhover-
šnik upa, da bo odobritev sredstev 
s strani države kmalu. 

Ni pa to edina cesta, ki je potreb-
na sanacije v tej občini. Tudi na 
cesti na Golte je potrebno sanira-
ti plaz. Velika težava je zagotavlja-
nje sredstev za vzdrževanje cest, 
velik del planiranih sredstev za ce-
ste je namreč letošnjo zimo šel za 
zimsko službo. Znesek le-te bo le-
tos enkrat večji kot preteklo leto. V 
milih zimah tako ostane več denar-
ja za ureditev cest, v takšnih zimah, 
kot je bila zadnja, pa to močno vpli-
va tudi na višino sredstev, ki osta-
nejo za tekoče vzdrževanje cest, je 
povedal župan.

NEKATERA DELA ŽE U TEKU
Lučki župan Ciril Rosc je ome-

nil, da ceste na višje ležečih delih 
še niso skopnele, zato še ne ve-
do za vse posledice zime na njih, 
je pa kljub temu poškodb na cesti-
ščih več kot preveč. Lotili so se že 
izdelave nekaterih škarp, tudi neka-

tere posledice poplav že odpravlja-
jo, istočasno pa sanirajo še posle-
dice zime. 

Tudi višji svetovalec občinske 
uprave na rečiški občini Rok Ja-
mnikar je dejal, da je stanje na ce-
stah v njihovi občini katastrofalno. 
Sanirajo več plazov in usadov, de-
la pa jim ne bo zmanjkalo. Na re-
gionalni cesti je izvajalec že očistil 
nekaj odtočnih jarkov, sedaj ureja-
jo bankine.

V Gornjem Gradu pripravljajo 
program vzdrževanja lokalnih cest. 
Vzdrževalne potrebe so veliko ve-
čje kot finančna zmožnost občine. 
V prvi vrsti je po besedah župana 
Stanka Ogradija potrebno sanirati 
številne plazove in udore, kar bodo 
reševali prednostno, nujne ukrepe, 
kot so krpanje udarnih jam, ureja-
nje bankin, pa že izvajajo. 

Na Ljubnem ob Savinji je priori-
teta izgradnja Pažetovega mostu, 

medtem ko so se že lotili sanaci-
je nekaterih mest na cestiščih in 
udarnih jam, je povedal župan Fra-
njo Naraločnik. V občini ostaja še 
nekaj neprevoznih gozdnih cest, 
lokalne sanacije na določenih ce-
stah pa poskušajo izvajati skladno 
z zmožnostmi.

Tudi nazarska županja Maj-
da Podkrižnik je povedala, da 
je škod na cestah več, kot so jih 
dejansko zmožni financirati. Ve-
liko škode je nastalo v času po-
plav, zima in deževje pred krat-
kim sta stanje le še poslabšala. 
Zaradi obilnega dežja ceste pla-
zijo, pojavile so se nove luknje, 
asfalt je uničen. V kolikor bi žele-
li ceste na območju občine spra-
viti v normalno stanje, bi po izde-
lanem elaboratu potrebovali 800 
tisoč evrov, kar pa je seveda ne-
mogoče, je dejal Podkrižnikova. 

Štefka Sem

REČICA OB SAVINJI

Bo zaplet na Trnovcu mogoče ugodno rešiti?

Rozika in Branko Andrejovec sta prepričana, da bi morala občina 
prisluhniti tudi njuni plati zgodbe in zemljo odkupiti po realni ceni. 

(Foto: Marija Šukalo)

V rečiški občini se je pri gradnji 
ceste na desnem bregu Savinje za-
čelo zapletati zaradi nerešenega 
lastništva na delu zemljišča. Sle-
dnje je v lasti Branka Andrejovca, 
ki ima ob trasi ceste tudi proizvo-
dnji obrat. Cesta bo povezovala no-
vi most z občinsko cesto skozi Tr-
novec. Na enem delu pa bi jo za to-
vorni promet morali razširiti. V pri-
meru, da do dogovora ne bo prišlo, 
bodo cesto na Trnovcu nadaljeva-
li le do meje občinskega zemljišča. 

»Človek ima občutek, da si dru-
gorazreden državljan,« sta ogorče-
na Rozika in Branko Andrejovec s 
Trnovca, ki v teh dneh želita doseči 
le to, da bi se začeli pogovarjati o 
problemu, ki je nastal pri izgradnji 
povezovalne ceste in mostu Spo-
dnja Rečica-Trnovec. 

»Podpisala sva pismo o name-
ri in predpogodbo, v kateri je bilo 
jasno napisano, da odstopava ze-
mljišče za izgradnjo ceste, a za pri-
merno ceno. Občina pa je za ze-
mljo, po kateri naj bi tekla, ponudi-
la bistveno premalo,« pojasnjuje-
ta Andrejovčeva, prepričana, da bi 
morala občina prisluhniti tudi njuni 
plati zgodbe in zemljo odkupiti po 
realni ceni. Rozika in Branko se si-
cer zavedata, da je v igri velika koli-
čina denarja in da teh sredstev ob-
čina v tem trenutku nima. A verja-

meta, da bi se z dogovarjanjem da-
lo vse doseči do te mere, da bi bili 
zadovoljni obe strani. 

»Do sedaj se je vse odvijalo na 
našem dvorišču. Delavci so na na-
šem zemljišču postavili kontejner, 
bili so parkirani stroji. V zimskem 
času, ko se je živo srebro spusti-
lo pod -18 °C, sva jim odnesla to-
ple napitke. Skratka, pomagala 

sva, kolikor je bilo v najini moči. Se-
daj, ko pa želiva, da nama občina 
po razumni ceni plača zemljo, po 
kateri naj bi tekla razširjena cesta, 
sva med krajani Trnovca ožigosa-
na kot človeka, ki ne želiva ceste. 
Nihče pa ne ve, da mi prav ta kos 
zemlje služi kot skladišče za hlo-
dovino, ki je strateškega pomena 
za mojo proizvodno dejavnost. Da 

bi cesta tekla tam, kjer je začrta-
na, moramo pri nas bistveno spre-
meniti režim skladiščenja in razrez 
hlodovine ter vse skupaj preseliti 
na drugo stran k delavnici. To je po-
vezano z visokimi stroški,« razlaga 
Branko Andrejovec.

Župan Vinko Jeraj zanika, da se 
ne bi želel o problemu pogovarja-
ti, in zatrjuje, da pogovori tečejo 
že nekaj časa, a še niso zaključe-
ni. »Občina je dala oceniti zemlji-
šče in na podlagi cenitve ponudi-
la znesek, s katerim se Andrejov-
čeva ne strinjata, zato smo predla-
gali, da dobimo skupnega cenilca 
in si stroške cenitve delimo,« poja-
snjuje Jeraj, pri tem pa poudarja, 
da so na občini vedno odprti za do-
govarjanje in rešitev nastalega pro-
blema.

Marija Šukalo

Pričakovati, da bo svet pra-
vičen do vas, ker ste dober člo-
vek, je podobno kot pričakova-
ti, da vas bik ne bo napadel, ker 
ste vegetarijanec. 

Dennis Wholey
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KOORDINACIJSKI SOSVET UPRAVNE ENOTE MOZIRJE

Varčevanje in centralizacija v javnih službah

Kaj so o omenjenih težavah povedali 
predstavniki služb kmetijskega ministrstva, 
ki delujejo v upravnem centru Mozirje, na-
zarske območne enote Zavoda za gozdove 
Slovenije, policije, župani sedmih zgornje-
savinjskih občin in poslanec Jakob Preseč-
nik, boste lahko prebrali v eni od prihodnjih 
številk Savinjskih novic.

Na koordinacijskem sosvetu, katerega je v 
sredo, 17. aprila, sklicala načelnica mozirske 
upravne enote Milena Cigale, so udeleženci 
razpravljali o delu in predvidenih spremembah 
v delovanju javne uprave na območju Uprav-
ne enote Mozirje. Varčevanje, reorganizacija in 
centralizacija so bile najpogostejše besede izre-
čene s strani udeležencev sosveta. 

Kriza namreč ne vpliva le na nižanje plač jav-
nim uslužbencem, ampak bo vplivala tudi na 
centralizacijo javnih služb. Ministrstva z razni-
mi notranjimi akti načrtujejo ukinitve nekaterih 
služb na periferiji, posledica tega bodo ukinitve 
nekaterih uradov, ki delujejo v mozirskem uprav-
nem centru. 

KDO BO ZAPUSTIL UPRAVNI CENTER?
Načelnica Cigaletova je omenila, kako je ob 

otvoritvi mozirskega upravnega centra takra-
tni in sedanji minister Gregor Virant dejal, da je 
omenjeni center lahko zgled ostalim po Sloveniji 
glede združevanja številnih javnih služb pod eno 
streho. In tako kot so se javne službe takrat zdru-
ževale, kaže, da bodo sedaj tudi zapuščale sku-
pno streho. 

Cigaletova je povzela osnovne podatke o mo-
zirski upravni enoti in povedala, da so v aprilu 
zaprli dva krajevna urada v Nazarjah in na Re-
čici ob Savinji, saj njun obstoj ni bil več možen. 
Število zaposlenih se v zadnjih petih letih manj-
ša, saj jim novih zaposlitev ne odobrijo. Trenu-
tno je v enoti zaposlenih 26 oseb, njihova pov-
prečna starost je skoraj 50 let, povprečna delov-
na doba pa skoraj 28 let. V lanskem letu so spre-
jeli v obravnavo nekaj manj kot 14 tisoč zadev, ki 
se vodijo po Zakonu o upravnem postopku, v za-
konitem roku so jih rešili 99,17 odstotka.

PRVI ODHAJA DAVČNI URAD
Prvo večjo spremembo prinaša ukinitev izpo-

stave davčnega urada. V Mozirju naj bi po bese-
dah direktorja Davčnega urada Velenje Franca 
Peperka ostala davčna pisarna. Kako bo delo-
vala, še ni določeno, ostaja pa v istih prostorih. 
Peperko je še omenil, da se kažejo velike spre-
membe v organizaciji davčnih uradov. Sedaj jih 
je v Sloveniji 16, po novem se bo število zmanj-
šalo na deset, v tem okviru naj bi bila dana po-
buda, da se velenjski urad priključi dravograj-
skemu. S koncem junija naj bi se DURS-u priklju-
čili še cariniki, skupaj pa naj bi se povezali v Fi-
nančno upravo RS. 

TUDI SOCIALNA SLUŽBA V STRAHU
Glede prihodnosti je zaskrbljena tudi direktori-

ca Centra za socialno delo Mozirje Marjana Ver-
šnik Fale. Boji se, da se tudi centrom napovedu-
je centralizacija. Pristojno ministrstvo je namreč 
predlagalo združevanje centrov na osnovi regij, 
čeprav Veršnik-Faletova ne vidi v tem združeva-

nju nobene prednosti. Poleg tega je omenila, da 
njihova dejavnost obsega delo z ljudmi od roj-
stva do smrti in si ne predstavlja starejših, poro-
dnic, invalidov in najbolj socialno ogroženih, da 
bi morali urejati zadeve v oddaljenih krajih. La-
ni so izdali kar 13 tisoč odločb za razne pravi-
ce, in to je veliko. Meni, da manjši centri dobro 

opravljajo svoje delo, si vzamejo čas za stran-
ke, zato tudi nimajo veliko pritožb za svoje de-
lo. »Skrbi me dostopnost storitev, v kolikor bi pri-
šlo do kakšnih sprememb,« je povedala direkto-
rica centra .

PONEKOD POMANJKANJE ZAPOSLENIH
Podobna situacija je tudi na Zavodu za zdra-

vstveno zavarovanje Slovenije. Vodja mozirske 
izpostave Bernarda Vodlak je izpostavila težavo, 
s katero se sooča celotni javni sektor. To je pre-
poved zaposlovanja, ki sicer bolj striktno velja za 
manjše enote kot za mestne izpostave. Vodlako-
va se po upokojitvi ene zaposlene v preteklem 
letu in nameravani upokojitvi ene od zaposle-
nih v tem letu sprašuje, kako zagotavljati storitve 
brez kadra, na izpostavi bo namreč ostala edi-
na zaposlena. 

Tudi na geodetski upravi v Mozirju se soočajo 
z istim problemom. Koordinatorka mozirske pi-
sarne Mojca Glinšek je povedala, da imajo tre-
nutno zaposlene 4,5 osebe. Če se število zmanj-
ša na tri, se uradi po navadi ukinjajo. Poleg te-
ga so na čelu uprave pripravili nov akt o notra-
nji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest, s 
katerim naj bi se število območnih enot zmanj-

šalo, nekatere manjše lokacije, kot je mozirska, 
pa naj bi se pridružile večjim. Glinškova je ome-
nila, da spremembe, ki jih uvajajo z notranjimi 
akti, pomagajo pri tihi ukinitvi določenih enot. 
Vse te manjše spremembe se dogajajo mimo 
javnosti, brez spremembe zakonodaje. Opozo-
rila je še na povprečno starost zaposlenih, saj 
se kader zaposluje in mlajša samo v glavnem 
uradu, medtem ko manjše enote ostajajo z vse 
manj zaposlenimi.

BREZ SPREMEMB NA URADU ZA DELO
Vodja mozirskega urada za delo Branka Škulj 

Nussdorfer o reorganizaciji ni govorila, je pa iz-
razila zadovoljstvo, da so javne službe v Mozirju 
pod isto streho, saj tako zagotavljajo strankam, 
da na enem mestu uredijo veliko zadev. Izposta-
vila je podatek, da zaposlovalci na območju UE 
Mozirje zelo veliko koristijo subvencije Zavoda 
RS za zaposlovanje, tudi samozaposlitev je kar 
nekaj. Med brezposelnimi imajo veliko število in-
validov, trenutno število brezposelnih je 916. V 
lanskem letu je največji priliv iskalcev zaposlitve 
povzročil stečaj gornjegrajske Smreke in nekaj 
manjših družb. Na podlagi aktivne politike za-
poslovanja se je v preteklem letu zaposlilo 412 
brezposelnih oseb.

Štefka Sem

Načelnica Milena Cigale je menila, da je 
potrebno vztrajati pri količini in kvaliteti 

storitev, do katerih imamo v lokalnem okolju 
dostop sedaj. (Foto: Štefka Sem)

BTC LJUBLJANA

Nagrada za 
podporo ženskim 

smučarskim skokom
Ljubljanski BTC je za projekt BTC City in smu-

čarski skoki za ženske prejel evropsko nagrado 
družbeno odgovornih podjetniških praks v kate-
goriji velikih podjetij. Podjetje, katerega vodi Jo-
že Mermal z Ljubnega ob Savinji, je dolgoletni 
pokrovitelj in podpornik Smučarsko skakalnega 
kluba Ljubno BTC. Organizatorji, Mreža za druž-
beno odgovornost Slovenije in Ekvilib Inštitut s 
partnerji so v obrazložitvi navedli, da je BTC pod-
prl organizacijo tekem za svetovni pokal v žen-
skih smučarskih skokih na Ljubnem in prevzel 
generalno pokroviteljstvo obeh tekem. 

ŠS
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OBČINSKI SVET SOLČAVA

Svetniki zadovoljni s poslovanjem Centra Rinka

Direktor Centra Rinka 
Marko Slapnik: 

»V predstavitveno prodajnem 
prostoru smo skrbeli za prodajo 
izdelkov, za pripravo degustacij 
in točenje ter prodajo pijač. V letu 
2012 smo podpisali s proizvajalci 
40 pogodb za prodajo izdelkov. Z 
našo prodajo so proizvajalci lani 
dobili skupno preko 27.000 evrov. 
Skoraj polovica proizvajalcev je 
s Solčavskega. Od vseh plačil, ki 
smo jih v centru izplačali zunanjim 
dobaviteljem, je kar ena tretjina 
ostala na Solčavskem, dodatnih 
37 odstotkov pa v Zgornji Savinjski 
dolini in savinjsko-šaleški regiji. Ta-

ko je bilo 70 odstotkov vseh izdatkov Centra Rinka plačanih posamezni-
kom ali podjetjem s sedežev v lokalnem oziroma regionalnem okolju – v 
tako imenovani SAŠA regiji.«

Na zadnji seji so se solčavski 
občinski svetniki med drugim se-
znanili s tem, kako je v lanskem le-
tu posloval Center Rinka – zavod 
za turizem in trajnostni razvoj. Po-
ročilo je predstavil direktor centra 
Marko Slapnik in pri tem naštel ne-
kaj razveseljivih številk.

Zavod Center Rinka je občina 
Solčava ustanovila leta 2009, 
aktivno pa je začel delovati v letu 
2010. Je večnamensko središče 
za trajnostni razvoj Solčavskega. 
Upravlja z objektom Nova Rin-
ka, ki je bil zgrajen s sofinanci-
ranjem norveškega finančnega 
mehanizma. V zgradbi se naha-
jajo prostori za več različnih na-
menov. V spodnjih prostorih de-
luje solčavski TIC, večnamenska 
dvorana in stalna razstava o Sol-
čavskem. V pritličju je razstavno 
prodajni center, kjer prodajajo iz-
delke in pridelke domačih ponu-
dnikov. Tu je tudi e-točka in otro-
ški kotiček. V prvem nadstropju 
so prostori podeželskega razvoj-
nega inkubatorja, v mansardi pa 
so občinski prostori.

Slapnik je povedal: »V prete-
klem letu je bilo v centru zaposle-

nih šest oseb. Naš TIC je deloval 
v skladu z načrtovanim urnikom 
vsak dan od 8. do 18. ure, poleti 
pa do 20. ure. Po podatkih, ki jih 
vodimo v centru, je v letu 2012 TIC 
obiskalo več kot 11.200 gostov, 
od tega 73 odstotkov slovenskih 
in 27 odstotkov tujih.« po Slapni-
kovih besedah je bilo od teh naj-
več Nizozemcev, sledijo Nemci, 
Španci, Izraelci, Britanci in Fran-
cozi ter drugi. »Vključno z doma-
čini, ki so sodelovali ali obiskova-
li razstave in dogodke, je imel cen-
ter okoli 15.000 obiskovalcev,« je 
dodal direktor. 

V organizaciji ali s sodelova-
njem centra so se preko cele-
ga leta odvijale številne priredi-
tve, vse od izobraževanj in preda-
vanj do razstav in tematskih do-
godkov. Skupaj z občino so v je-
seni organizirali dvodnevno ek-
skurzijo v Avstrijo, ki jo je zavod 
tudi delno sofinanciral. Kot uspe-
šno je Slapnik omenil še sodelo-
vanje pri aktivnostih mladinske 
delovne brigade v Logarski doli-
ni in sodelovanje z ostalimi orga-
nizatorji in nudenje podpore pri 
izkopavanjih v Potočki zijalki. Si-

cer pa je kot medijsko najodmev-
nejša označil obiska takratnega 
predsednika države dr. Danila 
Türka in nekaj kasneje koroške-
ga deželnega glavarja Gerharda 
Dörflerja na Solčavskem.

Občinski svetniki so z zanima-

njem prisluhnili izvajanju Marka 
Slapnika tudi v finančnem delu po-
ročila. Še zlasti spodbudno je po-
zitivno delovanje centra, saj so 
ustvarili pozitiven rezultat v višini 
nekaj manj kot 10.000 evrov.

Marija Lebar

GALLUSOVA DVORANA CANKARJEVEGA DOMA

Orgelski koncert mlade Mozirjanke

Ana Glušič: »Da sem bila izbrana na razpisu Glasbene mladine ljubljan-
ske in uvrščena v koncertni cikel Mladi mladim, je prav gotovo pripomogel 
moj lanskoletni uspeh na državnem tekmovanju mladih slovenskih glas-
benikov, kjer sem v disciplini orgle prejela zlato plaketo in posebno nagra-
do za najboljšo izvedbo Bachove skladbe. Prej nisem niti pomislila na to, 
da bi lahko kdaj igrala v Gallusovi dvorani, kar naenkrat pa so sanje posta-
le resničnost. Na ta veliki dogodek sem se pripravljala celo šolsko leto.«

Ana Glušič je 4. aprila zaigra-
la na simfonične orgle v Gallusovi 
dvorani in z zahtevnim programom 
prevzela občinstvo. V drugem delu 

koncerta je s svojim programom 
nastopila še Ljubljančanka Veroni-
ka Celarc.

Ana se je tako predstavila kot 

ena izmed najboljših slovenskih 
mladih koncertantov. Svojo glas-
beno pot je začela v Glasbeni šoli 
Nazarje in po štirih letih učenja kla-
virja vpisala še orgle na Glasbeni 
šoli Fran Korun Koželjski Velenje pri 
mag. Emi Zapušek. Je dijakinja 3. 
letnika umetniške gimnazije v Ve-
lenju in ima dva glavna predme-
ta: orgle in klavir. Od letošnjega le-
ta jo orgle poučuje profesorica An-
dreja Golež. 

Igranje koncertnih orgel v Gal-
lusovi dvorani je pravi izziv zara-
di glasbila, ki ima triinsedemde-

set registrov in osem tisoč piščali. 
V odličnih zvočnih pogojih je Ana 
Glušič odigrala izbor skladb iz opu-
sov Bacha, Mendelssohna, Lan-
glaisa in Planyavskyja. Aplavz pri-
znanja mladi orglavki je doživel 
ponovitev v predverju Cankarjeve-
ga doma. Občudovanje so ji s sti-
ski rok in cvetjem izrekli poslušalci, 
med njimi tisti, ki so se na koncert 
pripeljali z avtobusoma iz Velenja 
in domačega Mozirja. Koncert je v 
celoti posnel Radio Slovenija in ga 
bo predvajal na svojih programih.

Andreja Gumzej

Ana Glušič se je predstavila kot ena izmed najboljših slovenskih mladih 
koncertantov. (Foto: Goran Antlej)
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JAVNO PODJETJE DOM NAZARJE NE GRE V STEČAJ

Nerešena razmerja med nazarsko občino in 
podjetjem Dom ter odgovornima osebama

Na zadnji seji nazarskega ob-
činskega sveta so obravnavali po-
slovanje občinskega podjetja Dom 
Nazarje. Direktor podjetja Matej Pe-
čovnik je povzel poslovno poročilo 
preteklega leta, ni pa se mogel iz-
ogniti situacijam iz preteklosti, za 
katere trdi, da so bili zaradi njih v 
podjetju oškodovani. Med temi je 
izpostavil prodajo njihovih poslov-
nih prostorov občini, zaradi kate-
re naj bi bilo podjetje oškodovano 
za 187.000 evrov. Nujna je tudi ure-
ditev najema ali odkupa opreme v 
športni dvorani, za katero je pod-
jetje vzelo kredit, z občino pa se ni 
uspelo dogovoriti za najemnino ter 
povečanje cene upravljanja občin-
skih objektov. 

DIREKTOR TAKO …
Matej Pečovnik je mnenja, da 

sta bili za poslovanje podjetja pre-
lomni leti 2010 in 2011, takrat se 
je z odkupom poslovnih prosto-
rov zrušil sanacijski program. »Dej-
stvo je, da so bili takrat dani vsi po-
goji za stečaj,« je povedal direktor. 
Do tega ni prišlo, prišlo pa je do od-
prodaje njihovih poslovnih prosto-
rov, katere je cenilec ocenil v zne-
sku, kolikor je podjetje za prostore 
dolgovalo leasing hiši. V kolikor bi 
prostore prodali komu drugemu, bi 
lahko iztržili več in tako vplivali na 
zmanjšanje izgube, je zatrdil Pe-
čovnik. 

Poudaril je še, da je podjetje v 
občinski lasti in da bi od lastni-
ka pričakoval, da bo podjetju stal 
ob strani. V preteklosti so za obči-
no jemali kredite, delali so z roko v 
roki, sedaj pa tega ni več. Pečov-
nik je omenil tudi govorice zadnje-
ga obdobja, da gre podjetje v ste-
čaj. Od kod ta dezinformacija, mu 
ni znano. Na očitek županje Maj-
de Podkrižnik, da se lahko vsak te-
den oglasi pri njej, pa se ne, je od-
govoril, da mora glede na štiriurno 
zaposlitev v podjetju delati še dru-
gje, kar mu je prioriteta, ne pa »po-
sedanje« pri županji v pisarni, kjer 
se nad njim izvaja mobing.

… ŽUPANJA DRUGAČE
Županja je pojasnila, da je obči-

na podjetju pet let plačevala naje-

mnino za prostore, odkupna cena 
prostorov pa po kvadratnem metru 
ni veliko odstopala od cene prosto-
rov Gozdnega gospodarstva Na-
zarje, ki so jih kupili v istem letu. 
Torej podjetja niso oškodovali. Je 
pa dejstvo, da so bili prostori GG-
ja na dražbi kot del stečajne mase 
in so bile cene čisto drugačne kot 
pri prodaji prostorov JP Dom, je v 
razpravi menil svetnik Boštjan Ci-
gale. Glede opreme v športni dvo-

rani je županja povedala, da so v 
lanskem letu račun za najemnino 
zavrnili, saj ni bilo podlage za pla-
čilo in tudi sredstev za to ni bilo v 
proračunu, letos pa bodo opremo 
odkupili. 

Na očitke, da občina podjetju ne 
pomaga, je odgovorila, da je obči-
na podjetju velikokrat pokrila izgu-
bo. Dodala je, da tudi direktor ni 
vedno deloval v najboljšem intere-
su podjetja. Če bi, bi že pred peti-
mi leti podal zahtevek za poviša-
nje fiksnega dela cene oskrbe s to-
plotno energijo ter uredil razmerja 
z občino glede najema ali odkupa 
opreme športne dvorane, saj je šlo 
podjetje v nakup le-te že leta 2001. 
Dodala je, da bo v letošnjem le-
tu prišlo do odkupa, s tem prihod-
kom se bo izguba podjetja precej 
zmanjšala, ostalo izgubo pa priča-
kuje, da bo podjetje pokrilo v nasle-
dnjih štirih letih. »Nočemo oslabiti 

podjetja, nočemo potlačiti zadev, 
želimo, da v štirih letih splava iz vo-
de,« je zaključila županja.

MNENJE REVIZORKE
Svoje je k debati dodala revi-

zorka Evgenija Javornik. Le-ta je v 
podjetju opravila notranjo revizi-
jo in opozorila na iste stvari, ki sta 
jih v razpravi omenila glavna akter-
ja. Predvsem je izpostavila ureditev 
medsebojnih razmerij med občino 

in podjetjem glede opreme v špor-
tni dvorani, razčlenitev obveznosti 
in terjatev podjetja do občine, pre-
dlagala je novelacijo sanacijske-
ga programa, podala pa je še ne-
kaj drugih ugotovitev in priporočil. 

Poslovno poročilo je obravnaval 
tudi odbor za gospodarstvo. Pred-
sednica odbora Irena Vačovnik je 
opozorila na neskladje glede zne-
ska sponzorskih sredstev, zato so 
svetniki sprejeli sklep, da sprejme-
jo bilanco stanja, poslovno poroči-
lo pa morajo v podjetju pripraviti še 
enkrat do naslednje seje občinske-
ga sveta.

VIDENJE SVETNIKOV
Svetnik Janez Štiglic je omenil 

sprejemanje sanacijskega progra-
ma podjetja Dom Nazarje številka 
devet, katerega se spomni, da so 
ga spreminjali in popravljali na sa-
mi seji. Dodal je, da je treba takšne 
stvari pripraviti premišljeno in ne na 
seji. Omenil je, da je bilo podjetje 
Dom ustanovljeno z namenom ob-
činskega servisa, saj ima dve strani 
naštetih dejavnosti, katere lahko iz-
vaja, občina pa sedaj za razna dela 
objavlja razpise za zunanje izvajal-
ce, namesto da bi delo nudila svoje-
mu podjetju, hkrati pa jim žuga, za-
kaj si ne najdejo več dela. 

Omenil je tudi, da je podjetje 
Energetika Nazarje pred leti na ko-
tel montiralo svoj števec in Domu 
nezakonito zaračunavalo vso do-
bavljeno energijo. Seveda je priha-
jalo do razlik med porabo pri odje-
malcih in proizvodnjo energije, raz-
liko pa je kril Dom. Za to je vedel le 
večinski lastnik Energetike, podje-
tje Input, drugi pa ne. 

Boštjan Cigale je izpostavil, da 
je podjetje občini pomagalo z naje-
manjem kreditov, ker sama občina 
tega ni bila sposobna. Hkrati so se 
vršili nadzori v JP Dom, v zadnjem 
mandatu je bila nadzornica seda-
nja županja Podkrižnikova, zato bi 
lahko vse medsebojne težave rešili 
že prej, ne da so svetniki tisti, ki se-
daj poslušajo kritike z obeh strani. 

Svetnik Bojan Štrukelj je dodal, 
da je komunikacija najpomemb-
nejši dejavnik dobrega sodelova-
nja in da jo je potrebno izboljša-
ti povsod. Dodal je, da bi medse-
bojne težave morala glavna akter-
ja urediti med sabo, prav tako je 
bil mnenja, da bi morali Pečovnika 
povabiti na odbor za gospodarstvo 
kot vse druge predstavnike javnih 
gospodarskih služb, da bi lahko 
dal potrebna pojasnila že prej.

Štefka Sem

Mateju Pečovniku je prisluhnila tudi revizorka Evgenija Javornik. 
(Foto: Štefka Sem)
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DRAMA RAZVALINA ŽIVLJENJA V KULTURNEM DOMU MOZIRJE

Zbrana sredstva namenjena misijonski pomoči 
otrokom iz revnega dela sveta

Pomembno sporočilo, ki ga je nosila predstava, gledalcev ni pustilo 
ravnodušnih. (Foto: Mateja Goltnik)

Drugo nedeljo v aprilu je Slavi-
ca Pečnik, vodja misijonske sku-
pine iz Mozirja, v dvorani kultur-
nega doma pozdravila ljudi, ki 
jim je blizu gledališče in ki jim 
je mar za dobrodelnost. Ti so se 
namreč udeležili uprizoritve Fin-
žgarjeve ljudske drame Razvali-
na življenja, ki so jo odigrali člani 
gledališke skupine KUD Polzela. 

Gledališčniki so se odrekli ce-
lotnemu honorarju, zbranemu z 
nakupom vstopnic, in ga nameni-
li za delovanje domačega misijo-
narja patra Miha Majetiča, ki tre-
nutno živi in deli pomoč ljudem v 
mestu Astana v Kazahstanu. Mi-
sijonska skupina, ki je bila v Mo-
zirju ustanovljena ob njegovem 
odhodu v Vietnam jeseni 2006, 
si od takrat z molitvami in mate-
rialno prizadeva pomagati rojaku 
pri njegovem poslanstvu. Pripra-
vljajo dobrodelne akcije in prire-

hstanu dobili novo igrišče in otro-
ška igrala, na katerih bodo vsak 
dan vsaj za kratek čas lahko po-
zabili na revščino, ki jih obda-
ja. Pečnikova je pred začetkom 
predstave prebrala Majetičevo pi-
smo, v katerem je nagovoril nav-
zoče v dvorani in opisal skromno 
in preprosto življenje v Asteni ter 
se zahvalil za pomoč in dobro-
delnost. 

Drama polzelskih gledališčni-
kov, v kateri je bilo predstavljeno 
življenje zakoncev, katerih zakon 
ni temeljil na ljubezni, temveč je 
bil sklenjen kot kupčija, je nato z 
realnim in odkritim opisom posle-
dic takšnega zakona pustila za-
dovoljne gledalce, ki so z dobrim 
namenom popolnoma napolnili 
mozirsko dvorano in skupaj z or-
ganizatorji in nastopajočimi ple-
menito pomagali otrokom v stiski. 

Mateja Goltnik

ditve, zbrana sredstva pa name-
njajo za dobrobit misijonov. To 
jim je uspelo tudi z organizacijo 

omenjenega dogodka, kjer je bilo 
zbranih preko 1.000 evrov, s po-
močjo katerih bodo otroci v Kaza-
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Iščemo stare fotografije

Kocbekove storije (6)

Nazarska krajina pred prvo svetovno vojno. Fotografijo hrani Muzejska zbirka v Gornjem Gradu.

ČAROVNIŠKI OVČAR (NADALJEVANJE)
Ovčar si ni znal pomagati in je šel k župni-

ku po nasvet. Župnik je bil moder človek, poto-
lažil ga je in rekel, da mu bo poginila le še ena 
ovca. Res je bilo tako. Čez nekaj dni je na paši 
zdivjal oven vodnik, ki je imel zvonec na vratu. 
Z velikim truda so ljudje ulovili ovna in ga gna-
li domov. Ko pa so ga hoteli zapreti v hlev, jim 
je ušel. Nenadoma je od nekod pritekel volk in 
začel poditi divjega ovna. Rekli so, da je bil volk 
sam vrag. Nekaj dni za tem je začel oven pre-
ganjati volka, tako sta tekla za Olševo, da se je 
kar svet tresel …

DRUGA VERZIJA DOGODKA:
Ko je oven zdivjal, so ga podili krokarji z Ol-

ševe proti Prodniku. Naenkrat se je pojavil od 
nekod volk in divje stekel za ovnom. Bil je sam 
vrag, so pravili ljudje. Volk je prignal ovna na Or-
deljevo v Št. Jakobu. Ko so tam ljudje odgnali 
volka in hoteli ovna spraviti v hlev, se jim je ta iz-
trgal in začel poditi volka. Zlobnemu jagničarju 
pa je bilo najbolj žal za zvoncem, kamor je skril 
svoj čar, od tedaj dalje ni mogel več čarati.

ČAROSTRELEC
Nekoč so na Planinšci in širši okolici lovili div-

ji lovci: Gambel, Nace in Pavel. Ker so se sprli, so 
streljali drug na drugega. Najbolj moder med nji-
mi je bil Pavel iz Bistrice. Pravili so mu »coprasti« 
Pavel. Ta si je narezal prste in je v svoji krvi ulovil 
vse krogle. Te so bile v njegovi krvi zacoprane in 
so letele nazaj na onega, ki jih je izstrelil.

KAKO SE JE MOŽ ZNEBIL COPRNICE
Bila sta mož in žena. Mož bi se rad naučil co-

prnije in hkrati znebil žene. Nekoč je rekel svoji 
ženi: »Šel se bom učit coprati.« Žena mu je odvr-
nila: »To te lahko jaz naučim, ker znam coprati.« 
Tudi ona bi se rada rešila sitnega moža. Peljala 
ga je v grmovje, kjer ga je naučila čarobnega re-
ka: »Smuk nad košovjem in nad grmovjem!« On 
pa je izrekel čarobni rek narobe: »Smuk med ko-
šovjem in grmovjem!« Ko je to izgovoril, je letela 
žena med košovjem in grmovjem, da je bila ob 
tem vsa raztrgana. 

COPRNIK V SOLČAVI 
V Žocpahu je bil coprnik, ki je znal zverine kli-

cati. Ta je prišla pod okno, kjer jo je ustrelil. Ne-
ki prijatelj ga je posvaril: »Nehaj, to se ne bo do-
bro končalo za tebe.« Coprnik pa mu je zagro-

zil: »Če še enkrat prideš, ti bom pokazal, da boš 
na onem hribu ustreljen!« Nekoč sta bila vsak na 
svojem hribu, več kot uro hoda narazen. Coprnik 
ga je ustrelil zato, ker ga je ponovno prišel svarit, 
naj tega ne počenja več.

COPRNICA V LUČAH
Neki župnik v Lučah je videl coprnice in jih je 

spodil z moštranco v rokah. Coprnice pa so spu-
stile vso točo na cesto. Na župnika so bile hu-
do jezne in so naredile, da mu je kurje perje ra-
slo iz ušes. 

COPRNICE PRI RIHARJU
Na riharskih njivah v Podvolovljeku je bilo več 

fantov. Naenkrat je priletela iz zraka coprnica 
med nje. Takrat je bilo deževno vreme. Coprni-
ca ni znala govoriti nobenega jezika. Peljali so 
jo na parno in jo tam zaprli čez noč. Zjutraj se 
je gospodar odpravil in hotel žensko odpeljati k 
župniku. Spotoma sta prišla do neke mlake, pa 
se mu je coprnica izmuznila in izginila v mlaki.

KAKO SE KLIČEJO COPRNICE
Coprnice po noči klicati je zelo nevarno, ker 

tedaj lahko človeka razkraspajo po obrazu in 
mu raztrgajo obleko. Po Zadrečki dolini jih kliče-
jo: »Cundra, cu, cu!« Na Rečici: »Veša rit meša.« 
V Lučah: »Cunra, ku, ku!« Ljudje so pravili, da co-
prnice letajo tako, da se vidi najprej ena luč, po-
tem pa več luči, nazadnje spet ena sam luč.

COPRNICA PRI KOSU
Zaveršnik Franc je videl pri Gornjem Kosu co-

prnico, ki imela na vsaki rami storž. On jo je spo-
znal, zato mu je rekla: »Če ti mene izdaš, pa ne 
smeš po lučnem (angelskem) zvonjenju več 
med ljudi.«

COPRNICA PRI PRIMOŽU
V Spodnjih Kaleh je imel posestvo Spodnji Ko-

šak. Nekoč sta njegova sinova zvečer pasla vo-
le in videla v Primožu luči coprnic. Rekla sta, naj 
ju v rit pišejo. Komaj sta vole domov prignala, ni-
sta jih utegnila v hlev spraviti. Da sta uspela zbe-
žati coprnicam, sta hitro skočila v domačo hišo.

COPRNICA NA DORŠAKIH
Mnogo tržanov Gornjega Grada je hodilo nek-

daj ob velikih praznikih k sv. Florijanu dan zvoni-
ti. Nekoč so videli, kako so na Doršekih luči švi-
gale. Rekli so, da so to coprnice. Potem so ene-
mu izmed njih rekli, naj gre v zvonik. Če prileti 
coprnica, naj zvoni angelsko češčenje, namesto 
da bi klenkal. Tako je tisti v zvoniku tudi storil. Co-
prnico, ki je priletela, je tako »ozvonil«, da ni da-
la besede od sebe.

COPRNICA V ŠT. LENARTU
Izpod Rogaškega vrha je šel nekdo v Št. Lenart 

do cerkve. Tam je videl okoli cerkve letati coprni-
co, ki je imela raztrgano obleko, na glavi pa velik 
klobuk. Spoznal jo je in ogovoril. Ona mu je rekla, 
da je ne sme izdati. Če jo bo izdal, mu bo naredila 
nekaj čudnega, da se mu bo hudo slabo godilo.

ŽENA UČILA MOŽA COPRATI
Neki mož je ugotovil, da je njegova žena copr-

nica. Nekoč ji je rekel, naj tudi njega nauči copra-
ti. Ona je na to pristala. Rekla mu je, naj gre z njo v 
klet in naj vse tako stori in govori kot ona. Na sre-
do kleti je postavila pisker in govorila: »Verjamem 
v ta pisker, ne verjamem pa v Boga.« Ob tem je za-
čela frčati po zraku. Mož pa je rekel: »Oserjem se v 
ta pisker, verjamem v Boga!« On seveda ni mogel 
frčati, ker je rek po svoje povedal.

Nadaljevanje prihodnjič.
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Aprila
Pred 40 leti

FLUOROGRAFSKA AKCIJA V OBČINI MOZIRJE
Zdravstvena služba bo s fluorografiranjem 

– z rentgenskim slikanjem prebivalcev starih 
nad 24 let, dobila sliko o zdravstvenem stanju 
njihovega prstnega koša. Tako se odkrivajo 
obolenja pljuč, srca in velikih žil. Najpomemb-
nejši obolenji, ki jih množična akcija pravoča-
sno odkrije, sta tuberkuloza in pljučni rak. 
Rak takorekoč sleherno leto terja nič koliko 
človeških življenj. Pri zadnji fluorografski ak-
ciji v občini Mozirje je bilo odkritih 54 tuber-
kuloznih obolenj, 9 tumorjev, 865 obolenj sr-
ca in ožilja ter 365 raznih drugih obolenj. 

Pred 30 leti

ŽOGANJE S KULTURO
Na zadnji skupščini kulturne skupnosti Slo-

venije so naši delegati opozorili na vrsto ne-
vzdržnih pomanjkljivosti, ki jih vsebuje osnu-
tek zakona o kulturnoumetniških dejavno-
stih in o posredovanju kulturnih vrednot. 
Med drugim opozarjajo, da sredstva name-
njena za program Cankarjevega doma (CD) 
preveč vplivajo na izračun potrebnih sred-
stev KSS za leto 1983. Za ilustracijo naj nave-
demo, da znaša program CD za leto 1983 cca 
50 % vse skupne porabe v občini Mozirje, ki 
šteje 15.700 prebivalcev. Uporabniki se spra-
šujemo, ali smo dolžni iz svojih osebnih do-
hodkov namenjati tolikšna sredstva eni kul-
turni instituciji, v svojih sredinah pa mora-
mo kulturno dejavnost krčiti, saj nimamo do-
volj sredstev za nakup knjig, ne za obisk pri-
reditev v kulturnih centrih niti za pokrivanje 
amortizacije v društvih.

Pred 20 leti

STAVKE V LETU 1992
Stavke v Sloveniji do sedaj še niso pomeni-

le prave demonstracije moči stavkajočih, vse-
kakor pa velja ugotovitev, da v lanskih stavkah 
ni šlo za izsiljevanje nečesa, kar bi presegalo ni-
vo delavskih pravic in koristi. Na območju Vele-
nja (sem spada tudi občina Mozirje) je bilo v letu 
1992 osem stavk, v katerih je sodelovalo 11.825 
zaposlenih. V 90 odstotkih vseh primerov je bila 
temeljna zahteva stavke izplačilo za mesec, dva 
ali tri nazaj. V približno polovici stavk je vodstvo 
podjetij po pogajanjih ugodilo stavkovnim zah-
tevam. V 56 podjetjih so stavkajoči poleg druge-
ga zahtevali tudi odstop vodstva podjetja, kar se 
je zgodilo v 35 podjetjih.

Pripravila Tatiana Golob

OBČINSKI SVET LJUBNO

Župan 
pohvalil delo 
nadzornega 

odbora
Na aprilski seji so ljubenski občinski svetniki 

obravnavali popravek proračuna za letošnje le-
to. Seznanili so se s poročilom o delovanju nad-
zornega odbora in določili cene za najem gro-
bov.

Župan Franjo Naraločnik je predlagal spre-
membe in dopolnitve letnega programa ljubi-
teljske kulturne dejavnosti v občini. S spreje-
manjem rebalansa proračuna je bilo predlaga-
no povišanje sredstev iz proračuna za ljubitelj-
sko kulturo za 7.000 evrov, kar so svetniki s skle-
pom tudi potrdili.

Predsednica nadzornega odbora občine Ire-
na Turk je poročala o delovanju in ugotovitvah 
tega organa v letu 2012. Imeli so pet rednih sej, 
nadzor nad razpolaganjem z občinskim nepre-
mičnim premoženjem s poudarkom na dajanju 
nepremičnin v najem in opravili nadzor zaključ-
nega računa Osnovne šole Ljubno ob Savinji za 
leto 2011. Poleg tega se je predsednica udeleže-
vala sej občinskega sveta, kjer je o aktivnostih 
občasno tudi poročala.

Glede načrtov za letos je Turkova predstavila 
plan delovanja, ki obsega obravnave letošnjega 
in proračuna za prihodnje leto, nadzor namen-
ske porabe občinskih sredstev, nadzor finanč-
nega poslovanja proračunskih porabnikov in 
udeležbo na sejah občinskega sveta. Za svoje 
celotno delovanje v letošnjem letu so nadzorni-
ce pripravile finančni načrt, ki predvideva finanč-
no obremenitev proračuna v višini 2.880 evrov. 
Župan se je zahvalil tako za podano poročilo kot 
za načrt dela: »Nadzorni odbor dobro opravlja 
svoje delo, se vključuje v delo občine in je vedno 
pripravljen na morebitno pomoč s svojim zna-
njem in izkušnjami.«

Občinska uprava je pripravila predlog cen za 
najem grobov za leto 2012, saj se te v občini 
Ljubno plačujejo za nazaj. Gre za malenkostno 
povečanje. Tako znaša najem skupaj z davkom 
za družinski grob 29 evrov, leto poprej je bil ta 
znesek 28,30 evra. Za samski grob je bilo tre-
ba odšteti za leto 2011 18,50 evra, za lansko le-
to pa je najemnina 19 evrov. Svetniki so predlog 
potrdili.

Marija Lebar

MOZIRSKI GAJ

Vrata v cvetlični 
biser že odprta
V preteklem vikendu so se ponovno odprla 

vrata Mozirskega gaja. Prizadevni upravljavci, 
člani društva EHD Mozirski gaj, so sanirali po-
sledice novembrske poplave in pripravili vse po-
trebno za prvomajsko razstavo tulipanov.

Poplava je odnesla precejšen del parka, gre-
dic, nasip ob Savinji in povzročila večjo materi-
alno škodo. Vrsta ljudi, ki dnevno skrbijo za pri-
vlačen izgled Gaja, je zavihala rokave in posto-
rila vse potrebno, da bo ta biser ob desnem bre-
gu Savinje tudi letos razveseljeval številne obi-
skovalce. Prva razstava je že pred vrati, to je tra-
dicionalna razstava tulipanov in spomladanske-
ga cvetja, ki bo uradno trajala do 5. maja. Goto-
vo bo tudi po tem datumu, že zaradi poznega 
prihoda pomladi, park vreden ogleda in še ve-
dno poln cvetočih holandskih lepotcev.

Med 27. aprilom in 2. majem bodo otroke v 
parku pričakali junaki risanih serij. V kapelici sv. 
Valentina bo na ogled razstava ljubenskih po-
tic, z društvom Bioexo pridejo na obisk tudi ek-
sotične živali, 27. aprila pa bodo goste zabavali 
učenci Glasbene šole Nazarje.

Veliko poletno razstavo bodo organizirali 
med 14. in 18. avgustom. Tematika zna biti tudi 
letos izredno zanimiva. Spomnimo se, da je bila 
pred dvema letoma za izdelavo cvetnih aranž-
majev tema razstave uporaba odsluženih vozil, 
lani pa so bile rdeča nit olimpijske igre. 

Razstava buč, ob kateri bo verjetno tudi letos 
potekalo tehtanje in iskanje najtežje, bo med 20. 
septembrom in 13. oktobrom. Velikankam se bo 
tudi letos pridružilo jesensko cvetje.

Benjamin Kanjir

OPRAVIČILO
V prejšnji številki Savinjskih novic bi moralo v 

članku o delovanju KUD Utrip pisati, da je nadzorni 
odbor v svojem poročilu ugotovil, da so organi dru-
štva razpoložljiva sredstva uporabljali racionalno 
in namensko za uresničevanje ciljev, zaradi kate-
rih je društvo ustanovljeno. Opozoril je na določene 
računovodske pomanjkljivosti in od predsednikov 
društva in Odbora za organizacijo in izvedbo spo-
minskih srečanj Edija Mavriča Savinjčana (EMS) 
zahteval odpravo le-teh do konca marca letos. 

Pri uredniškem delu je prišlo do napake, za 
kar se članom društva in avtorici članka opra-
vičujemo.

Uredništvo

OBVESTILO BRALCEM
Bralce Savinjskih novic obveščamo, da je zaradi prvomajskih praznikov rok za oddajo čestitk, 

zahval in malih oglasov za tekočo številko v ponedeljek, 29. aprila 2013, do 15. ure.
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GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Predsedniku Žuntarju in poveljniku Bricu zaupali še 
en mandat

Slavko Bric: »V minulem petletnem mandatu so naše območje prizade-
le številne naravne nesreče od potresa, vetroloma, plazov, neurij in poplav. 
Srečevali smo se tudi s požari. V tem času smo zabeležili 332 intervencij, 
na katerih je sodelovalo 4.845 gasilcev. Na srečo so vsa posredovanja mi-
nila brez žrtev ali poškodb, le z nekaj manjšimi praskami.«

Predsednik Gasilske zveze Slovenije Anton Koren je čestital Janku 
Žuntarju (desno) in Slavku Bricu (levo) ob ponovni izvolitvi v vodstvo 

zgornjesavinjske gasilske zveze. (Foto: Marija Lebar)

OTVORITEV NOVE TRGOVINE V MOZIRJU

V Hram narave po zdravje in energijo

Sanja Golob in Miha Ročnik obljubljata pestro dogajanje v Hramu narave, 
kjer bo ponudba zamikala vsakogar, ki ima rad naravo in sebe. 

(Foto: Ciril M. Sem)

Na trgu v Mozirju je v soboto, 13. 
aprila, svoje prostore odprla nova 
trgovina za zdravo življenje, Hram 

narave. Lastnika Sanja Golob in Mi-
ha Ročnik sta prepričana, da bo 
vsak, ki bo vstopil v njun Hram, tam 

našel tisto, kar potrebuje za svoje 
zdravje in boljše počutje. Pestra 
ponudba vključuje ekološko pre-
hrano in čaje, prehranska dopolni-
la, naravno in otroško kozmetiko, 
naravna čistila, ročno izdelan nakit 
in še veliko drugega, s čimer si lah-
ko človek nahrani telo in dušo. 

Sanja Golob, ki je z odprtjem tr-
govine uresničila del svojih sanj, 
se je ob otvoritvi za pomoč zahva-
lila domačim, prijateljem in doba-
viteljem ter izrazila pripravljenost 

Na volilnem občnem zboru so 
se zbrali predstavniki vseh 15 pro-
stovoljnih gasilskih društev, ki se 
združujejo v Gasilsko zvezo Zgor-
nje Savinjske doline. Izvolili so vod-
stvo za naslednjih pet let. Vode-
nje zveze so zaupali dosedanje-
mu predsedniku Janku Žuntarju 
in poveljniku Slavku Bricu. Delova-
nje gasilcev so pohvalili poslanec 
SLS Jakob Presečnik, predstavniki 
lokalnih skupnosti, sosednjih ga-
silskih zvez in predsednik Gasilske 
zveze Slovenije Anton Koren, ki je 
tukajšnji zvezi in Slavku Bricu po-
delil visoki priznanji. Ob koncu sre-
čanja so kulturni program obliko-
vali člani pevske skupine veteranov 
iz več tukajšnjih gasilskih društev.

Predsednik Žuntar je v poročilu 
o delu med drugim povedal: »Naj-
več pozornosti v naši zvezi name-
njamo strokovnemu usposablja-
nju, saj je vse manj gasilskega de-
la namenjenega požarom in vse 
več različnim naravnih nesrečam. 
Aktivno smo sodelovali tako s krov-
no zvezo kot s sosednjimi gasilski-
mi zvezami. V komisijah je delo po-
tekalo dobro. Sredstva, ki jih ga-
silcem namenjajo občine, nam je 
kljub težavnim razmeram uspelo 

obdržati na nivoju prejšnjega leta. 
Zdravje, strpnost, sporazumevanje 
in volja do poštenega dela so vre-
dnote, ki jih je vredno gojiti tudi v 
gasilskih vrstah,« je zaključil.

Poveljnik Slavko Bric je v poroči-
lu postregel z zanimivimi podatki 
tako iz zadnjega leta kot za obdo-
bje iztekajočega mandata. »Redki 
so prostovoljci, ki bi namenjali svoj 
prosti čas, včasih pa tudi zdrav-
je in celo življenje za svojo dejav-
nost, kot je to pri prostovoljnih ga-
silcih, ko skrbijo za varnost in pre-
moženje sočloveka,« je povedal in 

volitvah so se delegati odločili, da 
predsednik in poveljnik vodita zve-
zo še en mandat. Dosedanji pod-
predsednik Roman Krajner ni želel 
več kandidirati, na to mesto so iz-
volili Damijana Nerata. Nekaj spre-
memb je tudi v sestavi ostalih de-
lovnih teles.

Zbrane je nagovoril predsednik 
slovenskih prostovoljnih gasilcev 
Anton Koren. »Vaša zveza je zdra-
vo in mogočno drevo prostovoljne-
ga gasilstva. Uspešni ste, ker se za-
vedate pomembnosti svojega po-
slanstva. Hvala vam za vse vaše 
prizadevanje, da smo na vas lahko 
ponosni,« je bila vodila misel nje-
govega nagovora. Gasilski zvezi je 
podelil zahvalo za delo in vso po-
moč ter koordinacijo ob poplavi no-
vembra 2012, Slavku Bricu pa odli-
kovanje gasilska plamenica 3. sto-
pnje za vodenje in koordinacijo ob 
tej veliki intervenciji.

Marija Lebar

omenil, da so petletno obdobje za-
znamovali vetrolomi, poplave, po-
tresi in različna neurja; manj je bi-
lo požarov.

Sledile so volitve. Kandidirala sta 
dozdajšnji predsednik Žuntar in po-
veljnik Bric, ki je imel protikandida-
ta Božidarja Terbovška. Na tajnih 

in posluh za kakršnekoli pobude, 
predloge in ideje kupcev za izbolj-
šanje ponudbe. Golobova, ki je tudi 
zasnovala idejo o trgovini, se pod 
blagovno znamko Žajfa že več let 
ukvarja z izdelavo in prodajo na-
ravne kozmetike ter seznanjanjem 
ljudi o zdravem načinu življenja in 
o pozitivnih učinkih naravnih proi-
zvodov. Za glasbeni vložek ob od-
prtju trgovine so poskrbele ljudske 
pevke Pušeljc.

Mateja Goltnik
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OCENJEVANJE TOLKCA V JUVANJU

Lepa bera priznanj za zgornjesavinjske 
pridelovalce tolkca

Komisija je najprej preverila vsebnost sladkorja v prinešenih vzorcih, nato 
še bistrost in okus posameznega tolkca. (Foto: Marija Lebar)

Štefka Goltnik, KGZ Celje, izpostava Mozirje: »Kakovost tolkca je bila to-
krat na podobni ravni kot doslej, kljub lanski slabi sadni letini. Ocenjevanje 
bomo pripravili tudi prihodnje leto, saj želimo spodbujati ohranjanje travni-
ških sadovnjakov in starih sort sadja, ki so primerne za to značilno pijačo. 
Prav tako bi radi spodbudili kmečka gospodarstva za registracijo dopolnil-
nih dejavnosti predelave sadje, saj se v zadnjem času kažejo priložnosti 
za trženje teh izdelkov, tudi povpraševanje po tolkcu narašča. Pri tem gre 
omeniti še sadne sokove in jabolčni kis, za katere je zanimanje.«

V začetku aprila je v Juvanju po-
tekalo ocenjevanje tolkca, ki so ga 
lani pridelali zgornjesavinjski sad-
jarji. Pripravila ga je mozirska izpo-
stava Kmetijsko gozdarskega za-
voda Celje v sodelovanju s Sadjar-
skim društvom Franca Praprotnika 
Mozirje.

Tokratno ocenjevanje je bilo če-
trto po vrsti in postaja tradicional-
na prireditev. Bernarda Brezovnik 
iz mozirske svetovalne službe je 
ob tem povedala: »Z ocenjevanjem 
želimo prispevati k izboljšanju ka-
kovosti in doseganju večje prepo-
znavnosti tolkca, ki je za našo doli-
no značilna pijača in je zelo primer-

na za dopolnitev ponudbe zgornje-
savinjskega želodca.«

Sestavili so strokovno komisijo, 
v kateri sta sodelovala tudi Maru-
ša Vaukan iz slovenjegraške izpo-
stave KGZ Celje in Janez Merkac iz 
Sadjarskega društva Lesnika Mi-
slinjske doline. Najprej je ta komi-

sija preverila vsebnost sladkorja v 
prinešenih vzorcih, nato še bistrost 
in okus posameznega tolkca. Oce-
njevali so tudi pridelovalci sami, ki 
so sestavljali več omizij, od kate-
rih je bilo vsako posebna komisi-
ja. Vzorci so bili seveda neoznače-
ni, bilo pa jih je 36. Od tega je bil 
en vzorec hruševca, šest mešanih, 

ZIMSKO-LETNI TURISTIČNI CENTER GOLTE 

Že tretjič zapored naj 
smučišče

Golte so v iztekajoči se zimski 
sezoni že tretje leto zapored osvo-
jile naslov najboljšega slovenske-
ga smučišča med srednje velikimi 
smučarskimi središči.

Že dvaindvajseti izbor zapovr-
stjo je potekal celo leto z javljanji 
iz slovenskih turističnih središč na 
desetih slovenskih radijskih posta-
jah, na spletni strani naj.smucisce.
si in v sodelovanju z RTV Slovenija. 
Letos so obiskovalci oddali skoraj 
60.000 glasov in tako izbrali naj-
boljše med 81 smučišči. 

»Zahvala gre predvsem našim 
fantom, ki se celo zimo trudijo, da 

je smučišče res vrhunsko urejeno,« 
je ob tem povedal direktor centra 
Golte Ernest Kovač.

O uspešnosti tega centra govo-
rijo tudi številne prejete nagrade v 
minulih letih. Poleg naj smučišča 
so v lanskem letu prejeli priznanje 
družini prijazno smučišče. Golte 
pa so bile v lanskem letu tudi zma-
govalec skiarea testa v urejenosti 
smučarskih prog ter prejemnik zla-
tega priznanja za priljubljeni alpski 
hotel in restavracijo hotela Golte. 
Upravljavec leta 2012 pa je postal 
Ernest Kovač.

Benjamin Kanjir

V NAZARJAH ZAKLJUČEN PROJEKT ŠOLA PLEŠE 

Otroci pripravljeni na 
plesne izzive 

Osnovnošolci nižje stopnje so s skupno koreografijo navdušili občinstvo. 
(Foto: Marija Šukalo)

Nazarski osnovnošolci so pr-
vo soboto v aprilu pripravili 5. 
zaključni nastop v projektu Šo-
la pleše. Po besedah ravnatelji-
ce Vesne Lešnik so plesno dejav-
nost financirali iz sredstev, ki jih 
pridobijo z donacijami v projek-
tu Brezplačna šola in tako pribli-
žali ples tudi socialno ogroženim 
otrokom. 

In če je bil plesni korak na za-
četku projekta pred petimi leti še 
negotov, je bil letos pogumnejši, 
učenci pa bolj sproščeni. Ples je 
postal orodje za učenje družabno-
sti in razvijanje pristnih prijateljskih 
odnosov. Slednje je bilo opaziti tu-
di v gibih in komuniciranju nasto-
pajočih.

Učenci prvega, drugega in tretje-

ga razreda so si izbrali pesmi Ho-
tel modro nebo in Cela ulica nori in 
z zanimivo koreografijo navdušili 
občinstvo. Plesalci iz šmarske po-
družnične šole ter četrtošolci in pe-
tošolci so prisegali na tuje avtorje. 
Dekleta od šestega do osmega ra-
zreda so si izbrala zumbo, njihovi 
sošolci pa hip-hop. Najstarejši, de-
vetošolci, so zaplesali v parih. To-
krat so predstavili angleški valček 
in disko fox. 

Po besedah moderatorke pro-
grama Nataše Bele bodo učenci, 
ko zapustijo šolske klopi, pripra-
vljeni na plesne izzive, ki jih prina-
ša življenje. Ples za njih ne bo še 
ena stresna družabna situacija, ki 
bi se je najraje izognili. 

Marija Šukalo

ostalo je bil jabolčnik.
Rezultate so razglasili po koncu 

ocenjevanja, ocenjevalne liste pa 
pridelovalci dobijo na dom. Pode-

ljenih je bilo sedem zlatih priznanj, 
osem srebrnih in 16 bronastih, pet 
vzorcev ni dobilo priznanja. 

Marija Lebar
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Za nov baldahin tudi do 30 odstotkov popusta
Pri daljšem uživanju v kampu je 

nepogrešljiv del opreme zagotovo 
predprostor ali v jeziku ljubiteljev 
kampiranja baldahin. V njem za-
gotovo preživite več časa kot v sa-
mi počitniški prikolici, saj se v njem 
običajno nahaja vsa kamp oprema, 
hladilnik … 

In dobri poznavalci vedo, da bal-
dahin že dolgo časa ni več prostor, 
kjer se ustvarja vročina in slab zrak. 
Podobno kot GORE-TEX® pri obutvi 
in oblačilih tudi pri baldahinih so-
dobni, visoko kakovostni materiali 
omogočajo udobno bivalno klimo, 
vendar ne na račun vodoodporno-
sti. »Uspeh je v skritih detajlih,« pra-
vijo pri danskem proizvajalcu baldahinov Isabella, ki sicer veljajo za vo-
dilne v Evropi. 

TOLIKO POPUSTA, KOLIKOR JE STARA POČITNIŠKA PRIKOLICA!
Če ste ugotovili, da je vaš baldahin odslužil svoje, lahko hitro in enostav-

no pridete do novega. Sporočite nam osnovne informacije o vaši počitni-
ški prikolici: model, tip in letnik, mi vam bomo pripravili nezavezujočo po-
nudbo. 

Ob tem imamo za vas veselo novico. Za prikolice starejše od 10 let vam 
na izbrani baldahin Isabella priznamo toliko popusta, kolikor let šteje va-
ša prikolica*. Za novejše prikolice pa vam podarimo 10-odstotni popust. 

*največ 30%

Pri nas lahko ekskluzivno kupite baldahine Isabella kot tudi baldahine 
drugih blagovnih znamk: Herzog, DWT, Brand, Ventura, Brunner … in to že 
od 499 evrov dalje. 

POZOR
Za nakup kamp opreme v vrednosti nad 1.000 EUR vam nudimo kredit 

brez obresti in stroškov financiranja za dobo 12 mesecev.

 Za vaša popolna doživetja – Freedom center Celje!

Uspeh je skrit v detajlih - 
notranjost baldahina Isabella ...

Isabella ima v svoji ponudbi tudi lažje karbonsko ogrodje, katero je 
popolnoma odporno na korozijo. Karbonsko ogrodje vsebuje zapiralni 
mehanizem IsaFix in sistem FixOn, ki omogoča pritrjevanje ogrodja na 

prikolico brez vijačenja.
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SREČANJE FOLKLORNIH SKUPIN LE ZBER SI JO

Folklorni plesi v izvedbi najmlajših in že 
uveljavljenih skupin

Odrasli folklorni skupini sta prišli iz Šaleške doline. (Foto: Štefka Sem)

Mozirska območna izpostava Javnega skla-
da RS za kulturne dejavnosti in Kulturno društvo 
Gornji Grad sta pripravila območno srečanje 
otroških in odraslih folklornih skupin Savinjske 
in Šaleške doline pod imenom Le zber si jo. Tudi 
s plesi so namreč v preteklosti fantje in dekleta 
lažje izbirali svoje simpatije, je v uvodnih bese-
dah povedal Peter Podgoršek, moderator prire-
ditve v gornjegrajskem kulturnem domu.

Na srečanju je svoje plesno znanje pokazalo 
pet folklornih skupin, tri otroške in dve odrasli. Z 
dvema otroškima folklornima skupinama so se 
predstavili domačini iz Gornjega Grada. Na gor-
njegrajski šoli že 16 let živi folklora, skupini pa 
se imenujeta mali in veliki facki (po naglavni ru-
ti). Vadijo enkrat tedensko, vodja obeh skupin je 
Marija Vincek. Velikih fackov je 22, odplesali pa 
so Jajčerijo. Malih fackov je še več, kar 26, za-
plesali pa so ples Muhe. 

Na Ljubnem ob Savinji deluje folklorna sku-
pina Mlinček šele od letošnjega leta. Po vsega 
skupaj desetih vajah sta se vodji skupine Mojca 
Pikl in Barbara Trobentar odločili, da vseeno pri-
kažejo, kaj so se naučili v tem času. V skupini 
so otroci iz vrtca in šolarji nižjih razredov, ki so s 

plesom Ker je te najbl žleht? in glede na število 
vaj poželi velik aplavz.

Odrasli folklorni skupini sta prišli iz Šaleške 
doline. Splet plesov zahodne Štajerske so zaple-
sali člani folklorne skupine Oljka iz Šmartnega 
ob Paki. Predvsem radi plešejo plese, ki izhajajo 
iz Šaleške in Savinjske doline. Njihov vodja je To-
maž Lesnjak. Z goričkimi plesi so se od obisko-
valcev srečanja poslovili člani šaleškega folklor-
nega društva Koleda. Društvo je v preteklem le-

tu praznovalo 40-letnico, znotraj društva je več 
skupin. Vodja skupine je Katja Rizmal.

Kar 110 plesalcev si je na srečanju delilo gor-
njegrajski oder. Vsem tem pa je pomembno ohra-
njanje slovenskega ljudskega izročila. Srečanje 
sta spremljala strokovna spremljevalca Branka 
Moškon in Marko Pukšič, skupinam pa sta se za 
sodelovanje na srečanju zahvalili strokovni sode-
lavki sklada Tatjana Vidmar in Simona Zadravec.

Štefka Sem
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NAZARČAN NEJC GRAČNER POTUJE V RUSIJO NA SVETOVNO TEKMOVANJE IMAGE CUP

Računalničarji prepričali z inovacijo za odkrivanje 
težav v čebeljem panju

Jernej Gračner: »Z inovacijo smo želeli tako staro obrt, kot je čebelarjenje, 
povezati s tehnologijo in čebelarjem omogočiti hitrejše reagiranje na 

določene probleme, ki nastajajo v panju. (Foto: Marija Šukalo)

Pred časom so v Mariboru za-
ključili slovenski izbor največje-
ga svetovnega študentskega tek-
movanja Microsoft Imagine Cup. 
Omenjeno tekmovanje gradi na 
temeljih, kot sta prizadevanje za 
boljši svet in druženje s sovrstniki 
z vsega sveta, ob tem pa daje več 
pozornosti tudi inovacijam in pod-
jetništvu. 

Letos je sodelovalo devetnajst 
ekip z vseh treh slovenskih univerz. 
Devet prijav je bilo v kategoriji Druž-
bena odgovornost, po pet pa v ka-
tegorijah Igre in Inovacije. Komisi-
jo je najbolj navdušila ekipa Bee-
zinga, ki jo sestavljajo Nenad Či-
kić, Jernej Škrabec in Nazarčan 
Jernej Gračner s Fakultete za ele-
ktrotehniko, računalništvo in infor-
matiko Univerze v Mariboru. Fantje 
so pod vodstvom mentorja Denisa 
Špeliča sestavili sistem za analizo 
in zgodnje obveščanje o dogajanju 
v čebelnjaku. Z njim bodo poskuša-

gramsko opremo. »Z inovacijo smo 
želeli tako staro obrt, kot je čebelar-
jenje, povezati s tehnologijo in čebe-
larjem omogočiti hitrejše reagiranje 
na določene probleme, ki nastajajo 
v panju. S sistemom lahko čebelar-
ji ocenjujejo zdravstveno stanje pa-
nja in zaznavajo rojenje ter ropanje 
med panji. Vse poteka na osnovi av-
dio analize zvoka, s katero se dolo-
čajo frekvence roja. Ne gre namreč 
zanemariti dejstva, da je bila samo 
v zadnjih sedmih letih uničena tretji-
na čebeljih panjev, naša rešitev pa 
omogoča do 60-odstotno zmanj-
šanje umrljivosti čebel in s tem po-
večanje proizvodnje čebelarjev,« je 
z navdušenjem razlagal Nazarčan, 
ob tem pa poudaril, da jih v tem tre-
nutku čaka še ogromno dela. Pred 
odhodom v Rusijo morajo sistem še 
dodelati in testirati. Dogovori o preiz-
kusu že tečejo z dvema večjima če-
belarjema.

Marija Šukalo

li prepričati tudi julija v ruskem St. 
Peterburgu, kjer bo potekalo sve-
tovno prvenstvo Image Cup. 

Sistem temelji na samodejnem 
pridobivanju podatkov iz panjev, 
pri čemer lahko čebelarji stanje 
preprosto spremljajo preko mo-
bilne in spletne aplikacije. Študen-
tje so se za razvoj te rešitve odloči-

li, ker so čebele eden najpomemb-
nejših in tudi najbolj ogroženih ak-
terjev v ekosistemu. 

Po besedah Jerneja Gračnerja, ki 
v ekipi poskrbel za oblikovanje ino-
vacije, se jim je ideja porodila de-
cembra zaradi dejstva, da so čebe-
le vse bolj ogrožene. Pri tem je Či-
kić izdelal program, Škrabec pa pro-

DRŽAVNO PRVENSTVO OSNOVNIH ŠOL V ŠPORTNEM PLEZANJU

Mozirjani postali državni 
prvaki

V soboto, 13. aprila, je na prizo-
rišču tekem svetovnega pokala v 
športnem plezanju v Kranju poteka-
lo državno prvenstvo osnovnih šol. 
Člani Športno plezalne sekcije Mo-
zirje so nastopili v plezalnih ekipah 
dveh zgornjesavinjskih šol, OŠ Bla-
ža Arniča Luče in OŠ Mozirje. Mozir-
jani so še drugič zapored osvojili na-
slov ekipnih državnih prvakov.

Tekmovanja se je udeležilo 286 
tekmovalcev iz stopetih osnovnih 
šol. Zgornjesavinjski tekmovalci so 
poleg ekipnega rezultata dosegli 
tudi odlične posamične uvrstitve. 
V najštevilčnejši kategoriji mlajših 
dečkov je plezalo kar 81 tekmoval-

cev, Grega Verbuč pa je postal dr-
žavni prvak. V isti kategoriji je Na-
ce Štiglic osvojil 18., Anej Stenšak 
19., Jan Weiss 25. ter Timotej Ir-
man Kolar 41. mesto. 

Med mlajšimi deklicami je Karoli-
na Pahovnik osvojila 6. mesto. Med 
starejšimi deklicami je bila Maša 
Kolar odlična druga, med dečki Flor-
jan Pahovnik četrti, Filip Bezovnik pa 
sedmi. Med tekmovalkami z licenco 
sta med starejšimi deklicami nasto-
pili Julija Verbuč, ki je bila na koncu 
enajsta, Manca Glušič pa trinajsta. 
Učenci OŠ Blaža Arniča Luče so eki-
pno zasedli 18. mesto.

Benjamin Kanjir

CENTER STAREJŠIH GORNJI GRAD

Iz medenega kozarca zadišalo po tisoč cvetovih

Člani družine Brenča radi predstavijo čebelarsko dejavnost tudi tistim, ki 
tega drugače morda ne bi mogli videti. (Fotodokumentacija centra)

Stanovalce in zaposlene gornje-
grajskega centra starejših je obi-
skala čebelarska družina Brenča 
iz Velikega Trebeljevega pri Ljublja-
ni. Predstavili so različne zanimivo-
sti iz čebelarjenja ter čebelje pridel-
ke in izdelke iz medu.

Čebelarska družina Brenča zago-
varja tradicionalen pristop k čebelar-
jenju, kar je bilo nekaterim stanoval-
cem še posebej blizu, saj so med nji-
mi tudi čebelarji ali pa so se s to pri-
jazno, a zahtevno dejavnostjo sreča-

li na svoji življenjski poti. Čebelarji so 
jim tokrat prikazali čebelarsko opre-
mo, zaščitno obleko, različne vrste 
medu, izdelke, kot so propolis, cve-
tni prah, sveče iz voska. Veliko zani-
mivega so povedali o pomenu čebe-
larstva in o uporabi medenih dobrot 
v vsakdanjem življenju pa tudi za iz-
boljšanje počutja. V zadnjem času je 
zlasti v vzponu uporaba apiterapije.

Člani družine Brenča so obiska-
li že precej domov za starejše. Na 
ta način želijo približati čebelarsko 

dejavnost, izdelke in pridelke tudi ti-
stim, ki tega drugače morda ne bi 
mogli videti. S svojim obiskom in z 

izdelki prinesejo v domove tudi do-
mačnost in toplino.

Marija Lebar
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KULTURNA PRIREDITEV V ŠMIHELU 

Želja po obstanku šole v otroški pesmi

Osem mladih glasov je s pesmijo 
ogrelo srca poslušalcev. 
(Foto: Mateja Goltnik)

V dvorani podružnične šole Šmi-
hel je večer prvega aprilskega pet-
ka popestrila prireditev V Šmihelu 
je lepo, ki so jo pripravili učenci šo-
le z učiteljico Judito Marovt, v sode-
lovanju s Kulturnim društvom Rov-
tar. Kulturni program, v katerem ni 
manjkalo pesmi, recitacij in plesa, 
je vodila Vanja Rajter. Po njenih be-
sedah predstavlja osem otrok, koli-
kor jih letos obiskuje pouk v Šmihe-
lu, pravo srce šole, na katero so po-
nosni tako učenci kot tudi domači-
ni, ki imajo na svoje šolske dni, pre-
živete v njej, lepe spomine. 

Nastopajoči so skozi pesem po-
dali željo, da hram učenosti osta-
ne v kraju in še naprej ponuja pri-
ložnost za tkanje prvih in pravih pri-
jateljstev, druženje in učenje. Otroci 
so publiko v polni dvorani nasmeja-

igrivostjo, kot je dejala Rajterjeva, 
je bilo marsikatero orošeno oko 
v dvorani. Gledalci so se z mladi-
mi recitatorji nato sprehodili med 
pesniškimi vrsticami in odlom-
ki iz del domačih avtorjev, za ve-
čer, obarvan z ritmi domače glas-
be pa je s harmoniko poskrbel Lo-
vro Gostečnik. 

Mateja Goltnik

KLUB ZGORNJESAVINJSKIH ŠTUDENTOV (KZSŠ)

Študentska zabava po 
mehiško

Mehiška zabava je k druženju privabila veliko članov Kluba 
zgornjesavinjskih študentov v Ljubljani. (Fotodokumentacija KZSŠ)

Veliko zgornjesavinjskih študen-
tov preko tedna biva v Ljubljani ali 
Mariboru, zato pripravijo tudi obča-
sna srečanja. Tokrat so imeli pra-
vi KZSŠ žur v ljubljanskem klubu 
Companeros. Glede na izbiro klu-
ba je bila tematika večera mehi-

ška. Pokriti v sombrerose so se štu-
dentje lahko fotografirali s pravim 
Mehikancem. Številna udeležba na 
srečanju je bila razlog, da je postal 
klub Companeros začasna zgor-
njesavinjska oaza sredi Ljubljane.

ŠS

»Odkritje« pred morebitnim spomladanskim (o)čiščenjem naravnega 
okolja na rekreacijskem centru Laze nad Kokarjami, da tam »vse cveti«, dr-
ži le za komunalno in ekološko onesnaženost. Ko je sneg prekril od člove-
kovih vplivov utrujeno naravo, je do končne odtajitve snega bilo nasilje nad 
njo v dobršni meri skrito očem. Napočil je čas resnice, saj je dovolj uniče-
vanja vandalov, ki so demolirali objekte in opremo na predelu, ki je v lasti 
taborniškega rodu 2. grupe odredov iz Celja. Huligani so vdrli v vsaj dva 
objekta, izvlekli nekaj opreme in si z njo kurili, sledi pa so tudi o celih ve-
drih popite pijače. Skurili so dvoja lesena vrata, tako da shranjena opre-
ma in tehnična sredstva niso bila več zavarovana (plin, elektrika, goriva). 

Jože Miklavc

POHOD NA OJSTRI VRH

Obudili spomin na Franca 
Ropa 

V začetku aprila so se člani Prosto-
voljnega gasilskega društva Grušo-
vlje in ljubitelji rekreacije podali na Oj-
stri vrh. Tovrstno druženje po besedah 
vodje poti Janeza Kuharja že vrsto let 
organizira PGD Grušovlje v spomin 
na svojega dolgoletnega člana Fran-
ca Ropa, ki je ljubil gasilstvo in planine.

Pohodniki so se kot lani poda-
li iz Grušovelj mimo cerkve Jane-

za Krsnika v Šentjanžu in domači-
je Jermančnikovih vse do Žirovnic. 
Na kmetiji Tiršek so jih čakali to-
pli napitki in okrepčilo. Po počitku 
so nadaljevali pot preko Negojnice 
do Ojstrega vrha. Na cilju so ude-
ležencem pohoda predstavili poe-
zijo Franca Ropa ter recitirali njego-
vo pesem Piti mi je dala. 

Marija Šukalo

li s plesom, skozi pesmi in recitacije, 
v katerih učenje so vložili ogromno 
truda, pa so mamicam podarili naj-
lepše darilo za njihov praznik. 

Dokaz, da otroci znajo odpre-
ti srca in vsakogar nasititi s svojo 

(Foto: Jože Miklavc)
BODICA TEDNABODICA TEDNA
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INLINE HOKEJSKA LIGA SLOVENIJE

Lučani zmagali v končnici 
in se uvrstili v drugo ligo

Lučki hokejisti so še z drugo zmago v finalu končnice prvenstva osvojili 
prvo mesto v 3. državni ligi in s tem napredovali v 2. ligo.

Lučki hokejisti so še z drugo 
zmago v finalu končnice prvenstva 
nad ekipo ŠD Pank Kura iz Dolenj-
skih toplic gladko in presenetljivo 
osvojili prvo mesto v 3. državni li-
gi in s tem napredovali v 2. ligo. To-
krat so nasprotnike premagali s 
3:1, strelci so bili Uroš Dogaris, Ju-
re Zupanc in Matevž Fale. Dolenj-
ske toplice, ki so bile najboljše po 
rednem delu, pa imajo popravni iz-
pit s Postojnskimi piščanci.

V 26. tekmah v rednem delu in 

končnici je statistika Luč: 22 zmag, 
trije neodločeni rezultati ter štir-
je porazi. Zabili so 119 golov, pre-
jeli pa so jih najmanj v vseh ligah, 
le 68. Imeli so tudi fantastičen 
»penalty killing« (igra z igralcem 
manj). Kar v 94,5 odstotkih igre z 
igralcem manj niso prejeli zadet-
ka. Pohvale za to gre obrambi, še 
posebej vratarju Gašperju Žagarju. 
Lučani so letos vknjižili tudi rekor-
dno zmago v vseh ligah 15:0. 

ŠS

ROKOMETNI KLUB NAZARJE

Zmaga v derbiju ostala 
doma

Mariborski poraz v prejšnjem 
krogu ni vplival na tekmovalno vne-
mo nazarskih rokometašic. Te so v 
soboto na domačem parketu v der-
biju kroga proti drugouvrščeni eki-
pi 1. B DRL – ženske Ž.U.R.D. Koper 
zmagale s 25:24 in obdržale viso-
ko tretje mesto na lestvici.

Tekma je upravičila naziv der-
bi, saj je bila napeta in dinamična. 
Koprčanke so začele bolje in vodi-
le tudi za štiri gole, vendar se do-
mače igralke niso predajale. Z agil-
no in agresivno obrambo so priha-
jale do hitrih protinapadov ter niža-
le razliko in do polčasa so jo izniči-
le (11:11). 

Po premoru so vodile praktič-
no celoten drugi polčas, vendar so 

morale garati v obrambi za zmago. 
Strelsko so izstopale sestri San-

dra in Niki Melavc ter Tea Hofinger, 
prva z dvanajstimi zadetki, drugi 
dve s po petimi. Trener Nazarčank 
Brane Dobnik je pohvalil vse igral-
ke za igro v obrambi in pristop k 
tekmi.

Do konca prvenstva sta še dva 
kroga. Nazarska članska ekipa bo 
prvo majsko soboto gostila ŽRD 
Škofja Loka. Decembrski obračun 
med tema moštvoma je pripadel 
Nazarčankam, pa tudi položaj na 
lestvici govori njim v prid, zato se 
obeta lepo slovo od navijačev, saj 
bo to zadnja domača tekma v leto-
šnjem prvenstvu. 

Roman Mežnar

ŠPORTNO PLEZALNA SEKCIJA PLANINSKEGA DRUŠTVA MOZIRJE

Mozirski mali plezalci 
nadaljujejo z nizanjem 

uspehov
Mladi mozirski plezalci nada-

ljujejo z udeležbo na tekmovanjih 
vzhodne lige. Najprej so 23. mar-
ca tekmovali na Ptuju, kjer je sode-
lovalo 247 tekmovalcev, 232 pa se 
jih je nato 7. aprila zbralo še v Tr-
bovljah.

Med mlajšimi cicibani je perspek-
tivni Lovro Črep na obeh tekmovalnih 
prizoriščih zmagal. Žiga Poznič je na 
Ptuju zasedel šesto, Andraž Stenšak 
pa 12. mesto. V kategoriji starejših 
cicibank je Liza Kovač stala na sto-
pnički za osvojeno tretje mesto. 

Med starejšimi cicibani je Grega 
Verbuč stopil po stopinjah Lovra 
Črepa in prav tako dosegel zma-
gi na obeh prizoriščih. Nace Štiglic 
in Jan Weiss sta si na Ptuju razde-
lila šesto mesto, Anej Stenšak pa je 
priplezal na osmega.

Med zmagovalke obeh tekem se 
je med mlajšimi deklicami uvrstila 
Karolina Pahovnik. Med mlajšimi 

dečki je bil na Ptuju Benjamin Hra-
stnik osmi. V razvrstitvi starejših 
deklic z licenco je bila Manca Glu-
šič tretja, Julija Verbuč pa šesta. 

V Trbovljah so mladi nadebudne-
ži plezali še bolje. Poleg že omenje-
nega zmagovalca med mlajšimi ci-
cibani Črepa, sta v tej kategoriji na-
stopila še Žiga Poznič, ki je bil to-
krat četrti, in Andraž Stenšak, ki je bil 
osemnajsti. Liza Kovač je bila med 
starejšimi cicibankami petnajsta, 
Katarina Kuhar pa dvajseta.

Poleg zmagovalca Verbuča je 
med starejšimi cicibani plezal še 
Anej Stenšak, ki je tekmovanje za-
ključil na osmem mestu. Med sta-
rejšimi cicibankami je bila Liza Ko-
vač 15., med starejšimi deklicami 
pa Maša Kolar sedma. Julija Ver-
buč je bila tokrat med licencirani-
mi starejšimi deklicami četrta, dve 
mesti pred Manco Glušič.

Benjamin Kanjir

10. LET PLANINSKE KOČE FARBANCA

Dom nazarskih planincev 
praznuje

V soboto, 4. maja, ob 10. uri 
Planinsko društvo Nazarje pri-
pravlja svečano prireditev, s kate-
ro bodo obeležili deset let delova-
nja svoje planinske koče Farban-
ce na Dobroveljski planoti. Pra-
znovanje bodo pričeli v športno-
planinskem duhu, saj pripravlja-
jo hitrostni vzpon do koče, na ka-
terega so vabljeni vsi kondicijsko 

dobro pripravljeni ljubitelji teka in 
planin.

Razglasitev rezultatov bo na 
družabnem srečanju, ki bo sledi-
lo uradni slovesnosti. Na priredi-
tvi bo slavnostni govornik predse-
dnik Planinske zveze Slovenije Bo-
jan Rotovnik. Po uradnemu delu bo 
zabava z duom Peti as. 

TG 

TEKME S SERIJSKO ZRAČNO PUŠKO ZA DRUŽINSKEGA PRVAKA 2013 

V vodstvu Peter Bezovšek
Strelsko društvo Gornji Grad 

je od 5. do 13. aprila na zračnem 
strelišču v Bočni organiziralo šti-
ri tekme s serijsko zračno puško. 
Strelci so streljali po deset diabol 
v tarčo za poizkus in štirikrat po 
pet diabol v tarče za oceno. Od šti-
rih tekem je štela za oceno najbolj-
ša. Tako je po prvi od štirih disciplin 

točkovanje za družinskega prvaka 
v letu 2013 sledeče: 1. Peter Bezov-
šek (176 krogov, 25 točk), 2. Boris 
Purnat (175, 20), 3. Davorin Pre-
sečnik (167, 15).

Končni rezultati za družinskega 
prvaka bodo znani jeseni po izve-
denih preostalih tekmah. 

Jože Gomboc
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• ZMAKNIL BANČNO KARTICO IN DVIGOVAL DENAR
Gornji Grad: 15. aprila so bili policisti obveščeni o tatvini bančne 

kartice varovanki v gornjegrajskem centru starejših. Neznani storilec 
je varovanki iz nočne omarice ukradel bančno kartico in opravil dvige 
denarja na bankomatih. 

• VZEL KOLO IN OPREMO
Mozirje: V noči na 16. april je neznani storilec izpred hiše v Mo-

zirju Na trgu ukradel nezaklenjeno moško gorsko kolo znamke 
Scott Expert Racer, modre barve, na katerem je bil otroški sedež z 
otroško čelado rdeče barve. Z dejanjem je lastnika oškodoval za 
100 evrov. 

• UKRADEL CIGARETE IN GOTOVINO
Radegunda: V času med 16. in 17. aprilom je neznani storilec vlo-

mil v gostinski lokal v Žekovcu. Iz lokala je zmanjkalo več škatel ci-
garet in gotovina. Z dejanjem je nastalo za okoli 1.600 evrov škode.

• TATVINA PNEVMATIK IN PLATIŠČ TOVORNEGA VOZILA
Ljubno ob Savinji: 18. aprila v popoldanskem času je oškodova-

nec z Ljubnega ob Savinji prijavil tatvino pnevmatik in platišč. Nezna-
ni storilec mu je v času zadnjega tedna ukradel štiri rabljene pnev-
matike in dve platišči za tovorno vozilo. Materialna škoda znaša oko-
li 400 evrov. 

• UKRADLI STRELOVOD S ŠOLE
Nazarje: Neznani storilec je v času od lanskega novembra do 19. 

aprila s slemena strehe OŠ Nazarje ukradel okoli 250 metrov bakre-
nega strelovoda. Nastala je materialna škoda v višini okoli 1.600 
evrov.

• ZAGORELE SAJE
Gornji Grad: 20. aprila dopoldan so zagorele saje v dimniku 

stanovanjske hiše na Spodnjem trgu v Gornjem Gradu. Posre-
dovali so gasilci PGD Gornji Grad in Okonina, ki so goreče sa-
je pogasili, očistili dimnik in okolico dimnika pregledali s toplo-
tno kamero.

V SPOMIN

Alojzu NAGLIČU
Andrejevčevemu iz Juvanja

2.4.1950 - 24.4.2012

Leto mineva, kar tebe več ni,
saj moral z mano bi ostati
sedaj na stare dni.
Še vedno te čakam, poslušam,
da slišim tvoj korak,
a vendar ne bo te več nazaj.
Ostala je praznina in bolečina
za tabo, dragi mož in oče.

Žalujoča žena in sin Jani z družino

O polenih pod nogami
Po dogovoru s TD že nekaj let na 

moj naslov prihajajo računi za po-
rabo električne energije v muzej-
skih zbirkah v graščini. Na to sem 
pristal, ker se drugače menda ni 
dalo urediti. Da bom moral raču-
ne bolj kot ne plačevati kar sam, 
si sploh nisem mogel predstavlja-
ti. Tako je pač, če druge naivno so-
diš po sebi. Iz potrdil je razvidno, 
da sem jo plačeval od maja 2009 
do februarja 2010 in od decembra 
t. l. do marca 2012. Seveda bi Elek-
tru lahko sporočil, da elektriko eno-
stavno odklopi, a se za to nisem 
mogel odločiti. Nekoč sem si toliko 
prizadeval za odprtje...

Nekako pred letom dni je na-
stopil nov predsednik TD. Avgu-
sta je odobril plačilo za pet mese-
cev nazaj, potem pa se je na vsa-
komesečne opomine kar požviž-
gal, kot je lepo razvidno iz zadnje-

ga opomina. Navsezadnje sem na 
položnici jaz, ki tako ali tako mo-
ram imeti denar, sicer se z zbira-
njem eksponatov za muzej ne bi 
ukvarjal. Saj ne da v tem ni logi-
ke, prav zagotovo pa ni prav nič re-
snice, še manj je to moja dolžnost. 
Ker imam dovolj vseh vrst sitnosti 
in pravzaprav prav nič časa za ra-
zne sodnije in druge neumnosti, 
sem račun, naslovljen name, ra-
je kar plačal. Elektru sem, nadalje, 
sporočil, naj name ne naslavlja več 
računov za muzej.

Vstopnino vsaj uradno pobira 
TD. Ker je to res samo uradno, se 
ni mogoče čuditi, če društvo potem 
nima niti za elektriko, kar, roko na 
srce, niti ni astronomski strošek. V 
šteklu jo plačuje občina.

Vsekakor bi bilo bolje zame, če 
si pred skoraj 34-imi leti ne bi za-
bil v glavo, da mora Gornji grad, 

zgodovinsko pomemben kraj, 
imeti tudi muzej, pa naj me sta-
ne kolikor hoče. Muzej je tu, stalo 
pa me je več, kot sem takrat, zelo 
naiven, se razume, lahko pričako-
val. Denarja niti ne upoštevam. Te-
oretično bi imel veliko več možno-
sti, da živim dlje, če se s tem ne bi 
ukvarjal.

Še to: TD zagotovo ni skrbelo za 

muzejske zbirke, kot piše v SN 14 
na str. 9. Jaz bi to zagotovo vedel, 
a nisem videl nikogar v tej funkci-
ji. Nasploh bi si domačina kot obi-
skovalca muzeja lahko zamišljal le 
v najbolj bujni fantaziji. Toliko pa je 
žal ne premorem.

Janez Mavrič
Muzejske zbirke

Gornji Grad.
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Noč v korakih mirnega je sna
vzela, kar življenje da. 
Pot zdaj tvoja vodi tja,
kjer so drugi tvoji že doma.
Zbogom ata ljubljeni,
ljubezen naša ti sledi.
Naj bosta mir in Bog s teboj, 
uživaj blaženi pokoj.

Na svetu nimamo ničesar,
kar bila bi naša last,
vse nam je dano le za določen čas,
tudi ljudje, ki jih imamo radi.
Kogar imaš rad, nikoli ne umre,
le daleč, daleč je ...

Ko se rodiš, jočeš in svet se veseli.
Ko umreš, se veseliš ti in svet joče.
Budistični izrek

Ni smrt tisto, kar nas loči,
in življenje ni, kar druži nas,
so vezi močnejše.
Brez pomena zanje so razdalje,
kraj in čas.
                                             M. Kačič

Ni smrt tisto, kar nas loči,
in življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše, brez pomena
zanje so razdalje, kraj in čas.

Vekovečna drugih je bližina.
Smrt je le združitev na večer.
Zemlja skupno je pribežališče
in poslednji cilj vseh nas je mir.

ZAHVALA

V 99. letu starosti se je spokojno poslovil 

Albin ZAMERNIK 
Ob izgubi dobrega očeta, dedka in pradedka Albina Zamernika se 

iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, dobrim sosedom, prijate-
ljem, znancem in vsem, ki ste ga imeli radi. 

Hvala za darovane sv. maše, sveče in cvetje ter da ste ga v tako ve-
likem številu pospremili k zadnjemu počitku. Iskrena hvala g. Vikiju 
Košcu, pevcem in ge. Simoni Moličnik za odpete in odigrane pesmi, 
GD Luče za častno slovo, praporščakom, pogrebni službi Morana, go-
spe Valči Robnik in Tončku Mlačniku za ganljive besede slovesa, dr. 
Andreji Podlesnik Moličnik, dr. Žunterju ter dobrima sosedoma Anč-
ki in Francetu. 

Hvala vsem in vsakemu posebej. 

Žalujoči domači

ZAHVALA

Ob boleči izgubi ljube mame, babice in prababice

Terezije ROSENSTEIN
iz Brezja pri Mozirju
10.9.1931 - 31.3.2013

Na velikonočno jutro, ko Jezus je od mrtvih vstal, ti za vedno si za-
spala. Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki so nam ob trenutkih slovesa 
stali ob strani. Gospodu župniku Fonziju, Danici, mozirskim pevcem, 
ljudskim pevkam Pušeljc, vsem sosedom, Bernardi in Marjeti za čuten 
govor, sorodnikom in vsem, ki ste darovali cvetje in sveče ter jo po-
spremili na zadnji poti.

Njena družina

ZAHVALA
13. aprila je življenjsko pot tiho sklenila naša mama, tašča, 

babica in prababica

Roza PODKRIŽNIK
roj. 6.8.1930

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in vsem, ki ste nam v trenutkih slovesa stali ob strani, z nami molili in 
nam pomagali. Hvala za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in da-
rovane svete maše ter dar za cerkev. Hvala gospodu dekanu Martinu 
Pušenjaku za lepo opravljen pogrebni obred, ministrantom, pevcem, 
praporščaku, pogrebcem in pogrebni službi Morana.

Posebej bi se radi zahvalili dr. Andreji Podbregar Marš in njeni 
zdravstveni ekipi.

Globoka zahvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti in 
ste jo imeli radi.

Hvaležno jo priporočamo v molitev.

Žalujoči vsi njeni

ZAHVALA

Ob izgubi očeta in starega očeta

Zdravka TOMINŠKA
24.10.1969 - 13.4.2013

iz Bočne

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečeno sožalje, darovane maše, sveče in cvetje in 
vsem, ki ste ga pospremili na zadnjo pot.

Iskrena hvala domu starejših občanov; Špesov dom Vojnik, sosedo-
ma Ančki in Francu za vso pomoč, pogrebni službi Anubis, gospodu 
župniku za opravljen pogreb, govorniku Marku Potočniku za besede 
slovesa, vsem pevcem in gasilcem.

Vsi žalujoči
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Za razvedrilo

UPANJE OSTAJA SAMO ZA ENE
Darko Bele, predsednik Ekološkega hortikulturnega društva Mo-

zirski gaj (levo): »Pepi, kako kaj tvoj starodobnik?«
Božo Plesec, predstavnik Mozirskega gaja (v sredini): »Saj res, a 

je tvoj stari avto še v pogonu?
Pepi Marovt, lastnik starodobnega vozila: »Ne vem, od kod dvo-

mi? Preko zime sicer počiva kot tale jelen v Gaju, a na spomlad oži-
vi, da je kaj. Za vajino srnjad nimam takega upanja.«

ČESTITKE ZA V NAPREJ
Oni dan, ko so občinski nagrajenki Ivani Žvipelj - Živi (desno) če-

stitali za visoko občinsko nagrado (že pred podelitvijo), se je nekda-
nja »prva« kulturnica doline in šefica popularnih ljudskih pevk Pu-
šeljc navihano vrtela med uglednimi Mozirjani. »Prvi sadjar« za Fran-
cem Praprotnikom (op. av.) Lojze Plaznik (drugi z leve) je pomen-
ljivo nakazal s paličico, češ, »strup je v malih flaškah«, če ne ubije, 
okrepi. Ivana je na srečo postala slavna že pred zasluženo penzijo, 
in to so opazili tudi mozirski veljaki.

KINOLOŠKI PAR
Ob prebiranju poročil o minulem delu je predsednik Kinološkega 

društva Zgornje Savinjske doline Ferdo Hrovat gubal čelo: »Kolk' de-
la smo naredili!«, njegova žena Duška Hrovat pa: »In kolk ga še mo-
ramo!« Kot nekdanja izkušena »matičarka« za sklepanje porok v ma-
ju pripravlja v sodelovanju s svojim društvenim šefom prvo kinolo-
ško poroko, ki bo zagotovo atrakcija.

(Foto: CMS)

(Foto: JM)

(Foto: JM)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 18. številki SN

2013

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Novitete v Knjižnici 
Mozirje v aprilu

LEPOSLOVJE
Foley, Gaelen: Ognjeni lord, Roberts, Nora: Zadnji fant, De la Motte, 

Anders: Mreža, Giménez Bartlett, Alicia: Kjer te nihče ne najde, John-
son, Jane: Sultanova žena, Adler-Olsen, Jussi: Komora, Cole, Kresley: 
Valovi strasti, Vrhovec, Iztok: Krvnik, Korošak, Vinko: Pojoče strune kra-
ške burje.

MLADINSKA LITERATURA
Kubuitsile, Lauri: Šifra zaljubljen do ušes, Russell, Rachel Renée: Zgu-

ba, Möderndorfer, Vinko: Kot v filmu, Grimm, Jacob: Železni Janez, Žakelj, 
Špela: Iztok in zvezdica, Dolenc, Mate: Mali princ z otoka, Munsch, Robert 
N.: Princesa v papirnati vrečki, Watterson, Bill: Varovančevo maščevanje, 
Nesbo, Jo: Prdoprašek doktorja Proktorja.

STROKOVNA LITERATURA
Sala, Renzo: Frančišek : papež s konca sveta, Lesnik, Štefani: Kono-

pljina kuharica s Feliksove domačije, Turkovic, Zlatko: Napovedi bor-
znega investitorja, Kuzmanović, Ivana.: Odkar sem se vzljubila, ljubim, 
Čačinovič Vogrinčič, Gabi: Kam plovemo? : premisleki o izhodu iz kri-
ze, Cortese, Dario: Od davnine do divjine, Demmerle, Eva: Habsbur-
žani.
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 Petek,
26. april

od 8.00. dalje. Mozirski gaj
Odprtje razstave tulipanov in spomladanskega cvetja
ob 17.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Bohorč Šentjur (U14)

ob 17.00. Galerija Mozirje
Močvirska zgodba, interaktivna pravljična predstava 
za otroke
ob 18.00. Kokarje - Laze
Zgodovinsko kulturni večer Pod kokarskim klobukom

Sobota,
27. april

ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Radeče (U8 in U10)

ob 10.00. Kokarje - Laze
Pohod po lončarski poti Kokarski klobuk
ob 13.00. Kokarje - Laze
Lončarski sejem, delavnice za otroke, družabne igre ...
ob 17.00. Sejmišče v Mozirju
Tradicionalno plezanje na mlaj
ob 20.00. Kulturni dom Gornji Grad
Predstava Rdeči kolektiv

Nedelja, 
28. april

ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Šoštanj (U12)

Torek,
30. april

ob 21.00. Športni park Mozirje
Tradicionalno kresovanje ob 1. maju
ob 21.00. Kamp Menina Varpolje
Kresovanje s skupino Dan D

Sreda,
1. maj

ob 8.00. Zbor na Lazah nad Kokarjah
Prvomajski pohod na Čreto
ob 11.00. Graška Gora
Tradicionalno prvomajsko srečanje

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	STEKLARSKA	DELAVNICA	TAMŠE,	MOZIRJE
Vsa obdelava stekla, več na www.steklarstvo-tamse.com ali na 
031/305-532.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12, 3330 Mozirje.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menjava 
zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	PARKETARSTVO	TKALEC
polaganje parketa, laminata, PVC oblog, izdelava vzorcev in bordur, 
izdelava lesenih teras, izdelava suhomontažnega estriha, obnovi-
tev starih parketov; gsm 041/724-184. 

Boštjan Tkalec s.p., Gotovlje 139 a, Žalec.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni; 
Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	MONTAŽA	SATELITSKIH	SISTEMOV	–	POP	TV	
IN	A	KANAL
Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in KA-
NAL A – pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊	SREČA,	ŽENITNA	AGENCIJA	ŠTEVILKA	1!
Resne ponudbe iz vse Slovenije.
Koroška c. 105 A, Maribor; gsm 031/222-966; sreca@ario.net .

Trifon d.o.o., Gladomes 15/a, Zg. Ložnica.

◊	ŽENITNA	POSREDOVALNICA	ZAUPANJE
ima ponudbe iz Slovenije in tujine; tel. 031/836-378, 03572-63-19.

Leopold Orešnik, s.p. Dolenja vas 85, Prebold.

◊	SLIKOPLESKARSTVO	TERGLAV
Beljenje notranjih površin in fasad, dekorativni opleski, izdelava 
izolacijskih fasad, delo na višini z dvižno košaro... tel. št. 03/572-
06-73, 041/216-214, www.terglav.si

Andrej Terglav s.p., Andraž 96 b, 3313 Polzela.

◊	KOLESARSKI	CENTER	BELI	ZAJEC	MOZIRJE	
edina športna trgovina v Zgornji Savinjski dolini. Tel. št. 05 925 11 
46, e naslov: belizajec.center@gmail.com. 

Janik, Bojan Napotnik s.p., Radegunda 21 a, Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Žrebico haflinger, staro 1 leto, prodam; 
domače salame in jabolčni kis, pro-
dam; gsm 041/239-017.
Prodam kravo sivko, brejo 8 mesecev; 
tel. 03/584-41-08.
Prodam telico simentalko, brejo 8 me-
secev, pašno; gsm 040/520-559.
Prodam telico simentalko, brejo 8 me-
secev; gsm 031/555-186.
Prodam teličko križanko, staro 10 dni; 
gsm 031/266-738.
Pujske in odojke za zakol ali nadaljnjo 
rejo, prodam; gsm 031/542-798.
Prodam prašiče najboljše mesnate pa-
sme za dopitanje, z dostavo, Fišar, Ta-
bor; gsm 041/619-372.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim telice in krave za zakol; gsm 
031/832-520.
Kupim telico simentalko ali dru-
ge mesne pasme, 10 dni staro; gsm 
070/254-702.

ŽIVALI – DRUGO
V pašo vzamem telice, več info. na 
gsm 041/354-536.

DRUGO – PRODAM
Naravno pridelano domače buč-
no olje, prodam, 1 liter je 12 eur; gsm 
051/366-133.
Prodam semenski krompir dezire; gsm 
041/783-489.
Prodam kvaliteten savinjski želodec; 
tel. 584-44-52.
Prodam voziček s košaro, za otro-
ka od rojstva naprej; gsm 051/313-
230.
Ugodno prodam oblačila za punč-
ko od 2 – 4 let in otroško stajico; gsm 
070/284-514.
Prodam bojler za centralno, prosto-
stoječi, tip lentherminvest, 120 l; tel. 
03/583-11-57.
Prodam tračni obračalnik, sip 225; 
gsm 041/589-165.
Prodam ali menjam prikolico 3 t, za 

telico limuzin, 190 – 200 kg; gsm 
041/466-720.

DRUGO – KUPIM 
Kupim kostanjeve goli – lahko suhe, do 
35 cm premera; prodam želodce; gsm 
070/744-487.
Star mizarski ponk, omare, skrinje in 
ostale stare predmete, kupim; gsm 
031/878-351.

DRUGO – IŠČEM
Ali ima kdo za podarit oblačila za dekli-
co od 2. leta starosti in za fanta od 15. 
leta; gsm 031/518-814.

VOZILA IN OPREMA – PRODAM
Prodam novo žensko kolo s koša-
ro in ključavnico, cena 150 eur; gsm 
070/569-606.

Prodam otroško gorsko kolo ( 20 col), 
staro 2 leti; gsm 041/378-652.

NEPREMIČNINE
Prodam 3,5-sobno stanovanje, v cen-
tru Mozirja – 115 m2; gsm 041/759-
300.
Prodam stanovanje, 28 m2, v okolici 
Nazarij; gsm 031/526-984.
Družini oddam v najem opremlje-
no stanovanjsko hišo; gsm 051/371-
690.
Mozirje center oddam lokal; gsm 
031/251-749.
Kupim hišo v Zgornji Savinjski dolini; 
gsm 040/820-270.

OSEBNI STIKI 
Veren podjetnik išče žensko, brez otrok, 
staro do 44 let; gsm 031/807-376.

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST

pri objavah zahval in čestitk.
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